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Gaziosmanpaşa, Taksim 
Eğitim ve Araştırma Hastane-
si'nin çatısında meydana ge-
len yangın korkuttu. Hastane-
nin çatısında başlayan yangın 
daha sonra diğer katlara sıçra-
yan ve hastanenin dış cephe-
sini de saran yangın itfaiye 
ekiplerinin yoğun çalışması 
sonrasında yangının, kontrol 
altına alındığı duyuruldu.u Sayfa 3

BÜYÜKÇEKMECE’DE 
kimyasal atık isyanı
Büyükçekmece’de boş bir araziye dökülen kimyasal madde nedeniyle 9 koyun ve 10’dan fazla 
tavuk telef oldu.AFAD ekiplerinin sıvıdan numune alarak yaptığı incelemelere göre suda hidro-
jen siyanür maddesi tespit edilirken, alana yakın bir ev önlem amaçlı geçici olarak boşaltıldı.

u Sayfa 3

İBB Başkanı Uysal’dan 
'Uber aslında 
rahatlık demek'

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı 
Mevlüt Uysal, "Uber dediğimiz zaman, 
buna karşı çıkmak, bunu yerli yapmak 
demek 'eline sopa alıp sokakta Ubercileri 
kovalamakla olmuyor. Yerlisini yaparsak 
bunu çözmüş oluyoruz. Uber aslında 
rahatlık demek. Şoförle müşterinin bir-
birine güvenini sağlaması demek.  
Biz o konfordan  
uzak kalmamalıyız"  
dedi.

u Sayfa 3

Uluslarası kuruluşlar tarafından her yıl açıklanan rapora göre bu yıl 
da “mutsuz insanlar ülkesi” olma kaderimiz değişmedi..

MUTLU DEĞİLİZ, 

OLAMIYORUZ..!
OECD gibi uluslararası kuruluşlar tarafından her yıl yapılan araştır-
malar sonucu yapılan açıklamalarda Türk toplumunun mutluluk 
endeksi hep alt sıralarda çıkıyor. Yani kadınından erkeğine, gen-
cinden yaşlısına mutsuz insanların yaşadığı bir ülke olup çıktık.

Ekonomik İşbirliği ve Kalkınma Teşkilatı’nın (OECD) bu yıl 
açıklanan “Daha İyi Yaşam Endeksi’ndeki “yaşamdan memnu-
niyet” anketinde de 35 ülke arasında sondan 4’ncü olduk. Az 
kazanç, işsizlik, fazla mesai, kirli hava, sağlıksız su, düşük eği-
tim düzeyi, üretime katkıda bulunan kadın sayısının azlığı gibi 
nedenler ülkemiz insanını mutsuz ediyor.  OECD’nin yaşamdan 
memnuniyeti araştıran anketindeki ülkeler arası ortalama 10 
üzerinden 6,5 puan olduğu halde Türkiye, 5,5 puanla en kötü 
durumdaki ülkeler arasında yer aldı. Norveç’in 7,6 ile “halkı 
hayatından en memnun” ülke olduğu listede Türkiye’nin arka-
sında Macaristan, Yunanistan ve Portekiz bulunuyor.

n Zeytinburnu’nun sevilen ve tanınan simalarından, 
Uluocak Mimarlık & Mühendislik Yönetim Kurulu 
Başkanı, Aydınlar Ocağı Genel Sekreteri Süleyman 
Uluocak, sosyal sorumluluk projesi kapsamında 
Mayıs 2017’de mezun olduğu Nuripaşa İlköğretim 
Okulu yöneticileriyle birlikte hayata geçirdiği Kü-
tüphane’nin ardından, bu kez yine mezun olduğu 
Abdülhak Hamit Ortaokulu'nda yeni kütüphane 
açarak büyük beğeni topladı. n SAYFA 10’DA

Mimar Uluocak’tan 
Örnek Davranış

SOSYAL ODAKLI 
KÜRESEL EĞİTİM

Özel Mürüvvet Evyap Okulları Genel 
Müdürü Nurettin Demirci, Türkiye'nin 
eğitim çıtasını yükseltmek ve merhum 

Mürüvvet Evyap Hanımefendiyi sevgiyle 
anmak amacıyla kurulan Özel Mürüvvet 

Evyap Okulları’nın, 2008-2009 eğitim 
öğretim yılında başlayan eğitim yol-

culuğunu Kent Yaşam Gazetesi 
Haber Müdürü Tuncay 

Dağlı’ya anlattı. n 2’DE

80 Milyonun Sağlığı İçin Şeker 

Fabrikaları’nın Özelleştirilmesine 

Bir Doktor Olarak 'Hayır' Diyorum!

Bakırköy Belediye Meclis Üyesi olan CHP’li 
Tansel Gülmezoğlu, örgüt toplantısı ve bele-
diye meclisinde, “Bir Doktor olarak öncelikle 
80 milyonun sağlığını düşünerek, şeker fabri-
kalarının özelleştirilmesi ne 'Hayır' diyorum” 
ifadeleriyle partilileri, gazetemiz aracılı-
ğıyla da vatandaşları uyardı. n 11’DE

İGD Yeni dönemde yeni yönetimiyle göreve hazır
İGD 12. Olağan Genel Kurul sonrası göreve gelen İs-
tanbul Gazeteciler Derneği Yönetim Kurulu görev 
dağılımı yaparak yeni hizmetler için kolları sıvadı. 
Eğitim seminerleri, geziler, ödül törenleri ve yerel 
basın mevzuatının meclise taşınması, öncelikli 
olarak gündeme getirilen konular oldu. n 7’DE

Murat Aydın 
Meydan Okudu!

2017 faaliyet raporunun 
görüşüldüğü Zeytinburnu Belediye 
Meclisi gergin dakikalara sahne 
oldu. En çokta mülteci sorununu 
eleştiren CHP’li Meclis Üyelerinin 
‘Irkçılık’ yaptığını iddia eden Beledi-
ye Başkanı Murat Aydın’a tepki gös-

teren CHP’li-
ler toplantı 
salonunu 
terk etti.

u Sayfa 5

Ataşehir Belediye bünyesinde çalışan 107 
taşeron işçi ve taşeron zabıta güvenlik görevlisi, 
İstanbul Valiliği tarafından yürütülen güvenlik so-
ruşturmasından geçemedikleri gerekçesiyle kadro-
ya alınmadı. Kadroya alınmayan 107 işçi Ataşehir 
Belediyesi önünde eyleme başladı. Gerçekleştirilen 
eylem üzerine Ataşehir Belediye Başkanlığı yazılı 
bir basın açıklamasında bulundu. n 8’DE

Ataşehir Belediyesi işçileri 
işlerini geri istiyor

BAHAR GELDİ, ALERJİ KAPIDA!
SARIŞINLAR DİKKAT!
Çocuk Sağlığı ve Hasta-
lıkları Uzmanı Dr. Selda 
Kavak, Küçükçekmece 
Belediyesi’nin düzenlediği 
“ Astım ve Alerji” konulu 
seminerde ebeveynlerle 
bir araya geldi. n 7’DE

Alatepe : “Allah 
ömrümden alıp 
Erdoğan’a versin”

Esenyurt Belediye 
Başkanı Alatepe, katıldığı 
bir programda “Allah öm-
rümden alsın Erdoğan’ın 

ömrüne versin gıkım 
çıkarsa namerdim” dedi. 

Alatepe, aynı konuşma-
sında “Esenyurt’u 

kaybedersek Ku-
düs’ü kaybederiz, 

İslam’ı kaybe-
deriz, Mekke’yi 

kaybederiz.” 
ifadelerini 
kullandı.

n 7’DE

“iZAHI OLMAYAN
ŞEYiN MiZAHI OLUR”

CHP Avcılar İlçe Başkanı Er-
han Bozan, önceki haftalarda İBB 
Başkanı Mevlüt Uysal tarafından 
yapılan, “Hizmet noktasında ön-
celiği en çok oy aldığımız yerlere 
tanıyoruz” açıklamalarına dikkat 
çekerek Uysal’a manidar bir gön-
derme yaptı. n Sayfa 6’DA

Tarihi Taş Mektep, Üniversite Oluyor
n Öğrencilerine sanat eğitimi veren ve bu konuda 

sahne salonu olan bir ilkokul olarak tarihe geçen 
Bakırköy İlkokulu, İbn Haldun Üniversitesi tarafın-
dan önümüzdeki dönemde yüksek lisans eğitimi 
vermek için çalışmalarına başladı. n 11’DE

Beylikdüzü Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetleri Müdür-
lüğü ile Kent Konseyi “Çocuk ve Kadına Yönelik Cinsel 
İstismar” konulu bir seminer düzenledi.. n SAYFA 4’DE

istismara neden olan 
ERKEKLERi BiZ YETiŞTiRiYORUZ!

u Sayfa 12

Kaftancıoğlu; Bu arazinin 
satılması kent suçudur

İstanbul’un en değerli arazilerin-
den Etiler Polis Okulu’nun üzerinde 
bulunduğu 31 bin 885 metrekarelik 
parselin  İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi (İBB) tarafından ihaleye çıka-
rılması üzerine İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’nin önünde bir basın açık-
laması gerçekleştiren CHP İstanbul İl 
Örgütü, İBB’yi protesto etti. n 6’DA

GAZETiMiZLE TARiHE iMZA ATALIM

1000. SAYIMIZDA 
YERiNiZi AYIRIN
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Gençleri geleceğe hazırlayan Özel Mürüvvet Evyap Okulları’nın Genel Müdürü Nurettin Demirci, eğitim ve öğretimin her alanındaki 

faaliyetlerini anlatırken, gerçekleştirdikleri sosyal ve kültürel alanlardaki çalışmalardan örnekler de verdi

SOSYAL ODAKLI 
KÜRESEL EĞİTİM
Özel Mürüvvet Evyap Okulları Genel Müdürü Nurettin Demirci, Türkiye'nin eğitim çıtasını 
yükseltmek ve merhum Mürüvvet Evyap Hanımefendiyi sevgiyle anmak amacıyla kurulan Özel Mürüvvet Evyap Okulları’nın, 
2008-2009 eğitim öğretim yılında başlayan eğitim yolculuğunu Kent Yaşam Gazetesi Haber Müdürü Tuncay Dağlı’ya anlattı

Özel Mürüvvet Evyap Okulları’nın tica-
ri beklentilerden uzak, sosyal sorumluluk 
düşüncesiyle faaliyetlerine devam ettiğini 
belirten Demirci; “Kurumumuz; ilçe, il, ulusal 
ve uluslararası düzeyde akademik, spor, sanat, 
müzik, çevre, sosyal sorumluluk vb. alanlarda 
birçok başarıya imza atmaktadır. Yaklaşık bin 
100 öğrenci ve 210 çalışanıyla 10’uncu yılın-
da eğitim öğretim çalışmalarına ilk günkü 
heyecanla devam etmektedir. Kampüste eğitim 
gören öğrencilerin yaklaşık yüzde 35’i burslu 
eğitim görmektedir. Özü sözü doğru, hayata 
pozitif bakan; vatanına, milletine, bayrağına, 
ailesine sevgi ve saygı duyan, Atatürk ilke ve in-
kılaplarını benimseyen, koruyan ve bu ilkelerle 
yaşayan, sahip olduğu değerlerin kıymetini 
bilen bireyler yetiştirme amacında olan kurum 
yıllardır hizmet vermeye devam etmektedir” 
dedi. 
TABİATLA İÇ İÇE ÇAĞDAŞ EĞİTİM

Genel Müdür Nurettin Demirci, yüksek tek-
noloji ve çağdaş eğitimin tabiatla iç içe olduğu 
bir ortamda verildiğini belirterek şöyle devam 

etti:
“Okulumuzun amacı; bir-

den fazla yabancı dili en 
iyi şekilde kullanan, 

kendi kültürünü 
yaşayan ve 

yaşa-

tan, aynı zamanda farklı kültürlerle etkileşim 
içinde olan, toplumsal ve evrensel değerlere 
sahip çıkan, bilimi, sanatı, kültürü ve sporu 
yaşamının bir parçası olarak benimseyen, pozi-
tif düşünceye sahip, etkili iletişim kuran örnek 
insanlar yetiştirebilmektir. 

Bizler bireysel farklılıkları zenginlik olarak 
benimseyen, Atatürk ilke ve inkılapları ışığın-
da topluma lider ve model olabilecek, ulusal 
ve uluslararası eğitim dünyasındaki kurum ve 
örgütlerle işbirliği yüksek, kurumsal kültürü ve 
kimliği güçlü, eğitimdeki tüm yeniliklere açık, 
yeni modeller üreterek öncülük eden lider bir 
eğitim kurumu olmak istiyoruz.” 
SOSYAL SORUMLULUK PROJELERİ

Özel Mürüvvet Evyap Okulları’nın, sos-
yal sorumluluk projelerine de imza attığını 
söyleyen Demirci, “Öğrencilerimizin duyarlılık 
kazanması ve sorumluluk bilinçlerinin geliş-
tirilmesini amaçlıyoruz. Bu kapsamda Van’da 
bulunan Ulubeyli İlkokulu için yardım kermesi 
düzenledik. Öğrencilerimiz daha önce gör-
medikleri, kendilerinden yaşça küçük kardeş-
leri için gün boyu emek verip, başkaları için 
karşılıksız iyilik yapmanın ne demek olduğunu 
yaşayarak öğrenmiş oldular” dedi. 

Öğrenci ve öğretmenlerle birlikte Kilyos 
Veysel Vardal Görme Engelliler Okulu’na ziyaret 
gerçekleştirildiğini kaydeden Demirci, “Yapılan 
ziyaretin akabinde görme engelli öğrencilerin 
spor salonuna malzemeleri almak amacıyla 

okulumuzda kermes düzenlendi. Kermes 
sonunda görme engelli öğrenciler için 

zilli top, özel saat gibi öğren-

cilerin ihtiyaçlarına uygun spor malzemeleri 
alındı” diye konuştu. 
YARDIMLAŞMA VE İŞBİRLİĞİ

Nurettin Demirci, öne çıkan diğer sosyal 
sorumluluk projeleriyle ilgili olarak da şu 
bilgiyi verdi:

“2’inci sınıf öğrencileri hay-
vanlar teması kapsamında bir 
proje başlattılar. Hayvanla-
rın eşyaların üretiminde 
materyal olarak kul-
lanılmasına dikkat 
çekmek için posterler 
hazırlayıp, hayvan-
lar yararına kermes 
düzenlediler. Elde 
ettikleri gelirle 
Sarıyer Belediyesi 
Veteriner İşleri 
Müdürlüğü’ne 
bağlı rehabilitas-
yon merkezine ilaç 
bağışı yaptılar. 
Yapılan geziy-
le hem barınak 
ziyaret edildi hem 
de yardıma muhtaç 
hayvanlara ilaçları 
ulaştırıldı. 

Özel Mürüvvet Evyap 
Fen Lisesi 9. sınıf öğ-
rencileri de yakın zaman-
da depremden zarar gören 
Çanakkale’nin Ayvacık ilçesi Yu-
karıköy mevkiindeki depremzedeler 
için, velilerimizden temin edilen kıyafet, 
kırtasiye ve çeşitli eşyalardan oluşan yardımları 
ihtiyaç sahibi ailelere ulaştırdı. 

Özel Mürüvvet Evyap Anaokulu grubumuz 
ise ‘Paylaş Kurtul’ sosyal sorumluluk projesi 

gerçekleştirdi. Öğrenciler evde kullan-
madıkları oyuncak, eşya ve 

kırtasiye malzeme-
lerini başkaları ile 

paylaşabileceklerini 
söylediler. Bunun 

üzerine araştırma 
yaparak Hobbit House 

Yardım Evi ile irtibata 
geçtik. Öğrenciler getir-

dikleri yardım eşyalarını 
araçlara yükleye-

rek yardım 
bekleyenlere 

gönderdiler.” 
ONLAR 

SİZDEN 
KİTAP BEK-

LİYOR!
Özel Mü-

rüvvet Evyap 
Okulları 
tarafından 
düzenlenen 
‘Onlar Siz-
den Kitap 
Bekliyor’ 

kampanyasına tüm öğrenci ve velilerin büyük 
ilgi gösterdiğini aktaran Genel Müdür Nurettin 
Demirci, “İlköğretim okullarına verilmek üzere 
beş yüz kitap topladık. Toplanan beş yüz kitap 

öğrencilere ulaştı” dedi. 
Demirci, bir diğer sosyal sorumlu-
luk projesini de Soma için hayata 

geçirdiklerini belirterek, şöyle 
devam etti: 

“Okul öğrenci meclisi 
ve PDR servisi öncülü-

ğünde, Soma’ya destek 
ve paylaşım mektup-
ları göndermek üzere 
bir araya geldik. 
Yaşanan faciada 
hayatını kaybeden 
maden işçilerinin 
yokluğunda en çok 
da manevi desteğe 
ihtiyaç duyan ai-
lelerine mektuplar 
yazarak acılarını 
paylaşmak ve onla-
rın zor günlerinde 
yanlarında olduğu-

muzu ifade etmek is-
tedik. Özel Mürüvvet 

Evyap Koleji, Suriye’de 
evsiz kalan ve yemek 

bulamayan çocuklar için 
de öğrencileriyle beraber 

kermes düzenledi. Kermeste 
toplanan parayı Suriye’deki ih-

tiyaç sahiplerine ulaştırmak üzere 
ilgililere teslim ettik.”

DÜNYA İNSANI 
OLABİLECEK BİREYLER

Özel Mürüvvet Evyap Okulları’nın gelecek 
planları hakkında da açıklamalarda bulunan 
Genel Müdür Demirci, bu konuda şunları söy-

ledi:
“Hayırsever ve yardımseverliği ile 

toplum tarafından bilinen kurucularımız, 
ilerleyen süreç içerisinde okulumuzun 
yeni şubelerini, öncelikli olarak İstanbul 
içinde ve ülkemizin farklı şehirlerinde 
hayata geçirip ülkemizin eğitimine katkı 
sağlamayı düşünmektedirler. Ayrıca, 

üstün potansiyelli öğrenciler için ilko-
kul düzeyinden başlayarak ortaokul, lise 

ve üniversite seviyesinde özel bir eğitim 
kampüsünü hayata geçirme düşün-

cesindeyiz. Sınırların hızla ortadan 
kalktığı, her gün biraz daha küre-
selleşen dünyamızda, evrensel dü-
şünen ve dünya insanı olabilecek 
nitelikte bireyler yetiştirmenin 
gerekliliğine yürekten inanmak-
tayız. İnsan hakları ve özgür-

lükleri ancak demokratik, laik 
ve çağdaş bir eğitim yoluyla 

gerçekleşebilir..” n 
Tuncay DAĞLI KENT 

YAŞAM

“YENİ 
İLKOKUL 
BİNASIYLA HİZMET 
VERECEĞİZ”

Kampüs içerisinde 2018-2019 eğitim 
öğretim yılında faaliyete geçirmek üzere yeni 
ilkokul binasının inşaatının devam ettiğini 
ifade eden Demirci, “Çağımızın gerektirdi-
ği becerileri öğrencilerimize kazandırmak, 
onları yarınlara daha nitelikli taşımak için 
eğitim ortamlarında revizyonlar yapıyoruz. 
Toplam 7 bin metrekarelik alanda yapılan 
binamızda 16 derslik, 7 adet laboratuvar, çe-
şitli atölyeler, konferans salonu, cep sinema-
sı, kütüphane, yemekhane ve kapalı otopark 
yer alacaktır” diye konuştu.
TÜRKİYE VE DÜNYADA 
ÖNEMLİ DERECELER

Okulun kazandığı önemli başarıları 
anlatan Demirci, “Öğrencilerimizi, başarıla-
rından dolayı takdir ediyor ve aynı zamanda 
her eğitim dönemi sonunda düzenlediğimiz 
ödül töreniyle onurlandırıyoruz. Başarıları-
mızdan bazıları; Uluslararası Inepo Eurosia 
Proje Olimpiyatı Dünya Birinciliği, 2013 
Liselerarası Erkek Basketbol Takımı Dünya 
Şampiyonluğu, Uluslararası AB Iyipo Proje 
Yarışmasında Matematik ve Mühendislik 
Alanında Dünya Birincilikleri, 26. Uluslara-
rası Mostratec Bilim ve Teknoloji Proje Olim-

piyatı Dünya Birinciliği ve Dünya İkinciliği, 
Septo Sanat Eğitimi ve Proje Tasarımı Dünya 
İkinciliği, Sanat Eğitimi Tasarım Olimpiya-
tı Pandomim Kategorisi Dünya İkinciliği, 
Sanat Eğitimi Tasarım Olimpiyatı Kaligrafi 
Kategorisi Dünya Üçüncülüğü, 10. Ulusla-
rarası Infomatrix Bilgisayar Proje Yarışması 
Dünya Üçüncülüğü, 2014 Basketbol Türkiye 
Şampiyonluğu, 2014 Askeri Liseler Sınavı 
Türkiye Üçüncüsü, İstanbul Üniversitesi 1. 
Liselerarası İşletme ve Ekonomi Yarışması 
Türkiye Birinciliği, 7. E-Dream Ulusal Bilgi-
sayar Proje Olimpiyatı Türkiye Birinciliği, 
International Destination and Imagination 
Türkiye ve Avrasya Birinciliği, TÜBİTAK Proje 
Yarışması Marmara Bölge Finalistliği” dedi. 

Ortaokul ve lise düzeyinde 2016-2017 eği-
tim öğretim yılında elde ettikleri dereceleri 
de anlatan Genel Müdür Nurettin Demirci, 
şöyle devam etti: 

“2017 LYS’de Türkiye 12’nciliği, Türkiye 
15’inciliği, ilk 100’de 19 derece, ilk 1000’de 
41 derece elde ettik. 2016-2017 2’nci TEOG 
Sınavında 17 öğrenci 120 doğru, 12 öğrenci 
119 doğru, 14 öğrenci 118 doğru, 9 öğrenci 
117 doğru yaparak bizleri ve ailelerini gurur-
landırmıştır.”

Genel Müdür Demirci, Türkiye’de 2-8 Kasım 
tarihlerinin LÖSEV Haftası olarak kutlandığını 

anımsatarak, “Özel Mürüvvet Evyap Koleji ve Fen 
Lisesi olarak LÖSEV ile alakalı, öğrencilerimize bir 

seminer düzenlendik. Seminerimizden sonra LÖSEV’li 
çocukların annelerinin yaptıkları el emeği eşyaları oku-

lumuzda sergiledik” şeklinde konuştu. Çemik İlköğretim 
Okulu ile kardeş okul olduklarını belirten Demirci, okul 
aile birliği görevlilerinin desteğiyle kardeş okul adına 
bir kermes düzenlediklerini söyledi. Nurettin Demirci, 
“Kermes sonrası öğrencilerimiz, kardeşlerine destek 

vermek için ‘Dilek Ağacı’ projesi kapsamında 
çekilişe katıldı. Çekiliş sonrası öğrencilerimiz 

hediyelerini bizlere getirdiler. Okul ihtiyaçları 
için kırtasiye malzemeleri, bilgisayar, 

kitaplar; hediyelerimizle birlikte 
kardeş okulumuza gönderildi” 

dedi. 

LÖSEV’E 
ANLAMLI DESTEK



Bugün eşimle birlikte sahilde yürürken 
yanımıza gelen kızlı erkekli bir grup genç, “2 
Nisan Otizm Farkındalık Günü” nedeniyle, 
otizmli çocukların eğitimi konusunda faaliyet 
gösteren Aktif Çocuklar Spor Kulübü 
Derneği adına bir bilgilendirme çalışması 
yaptıklarını belirtip, bu konuda düşüncemizi 
öğrenmek istediklerini söylediler.

Ellerinde kırmızı bir kâğıt çanta vardı, 
içinde de otizmli bir çocuk tarafından üzerine 
resim çizilen bir tişört. Çantanın üzerine ya-
pıştırılan küçük kâğıtta “Sizce otizm nedir?” 
yazıyordu. Kâğıdın 
arka yüzünde ise Be-
dirhan isimli otizmli 
bir çocuğa ait olduğu 
belirtilen bir yazı 
vardı.

Ayaküstü söyle-
şiyi gençlerden biri 
yaparken bir diğeri 
de cep telefonu ile 
kaydetti. Otizmin 
beyinde ortaya çıkan 
bir gelişim bozuk-
luğu olduğunu ve çocuğun 
öğrenme ve algısını olumsuz etki-
lediğini ancak bunun toplum içinde bazı 
bilgisiz kişiler tarafından zihinsel gerilik ya 
da psikolojik bozukluk olarak nitelendiril-
diğini söyledim. Ülkemizdeki sayıları bir 
milyona yaklaşan otizmli çocuk ve gençlerle, 
ailelerine daha anlayışlı yaklaşılmasını, toplu 
taşım araçlarıyla sosyal alanlarda yaşanabi-
lecek krizlerde tepki vermek yerine yardımcı 
olmak gerektiğini anlattım.

Bu arada otizmli çocukların eğitimi ve 
bakımı için hizmet üretmesi gereken yet-
kililerin de yalnızca olaya dikkat çekmekle 
kalmayıp, görevlerini de en iyi şekilde 
yapmalarını, devletin bu konuda daha etkin 
bir hizmet politikası yürütmesi gerektiğini 
vurguladım.

Hediye edilen çanta ile birlikte otizmli 
Bedirhan’a ait olduğu belirtilen yazıyı da sos-
yal medyada paylaşmak istediğimi belirterek 
aldım..

Ancak asıl söylenmesi gerekenleri 7 
yaşındaki Bedirhan yazmış zaten, onu da 
sizlerle paylaşıyorum..

Merhaba ben Bedirhan,
7 yaşındayım, lütfen beni koşulsuzca 

sevin. ‘’Keşke şöyle olsaydı…’’
‘’Keşke bunu yapabilseydi...’’ türünde 

düşünceleri kafanızdan uzaklaştırın. Siz aile-
nizin tüm beklentilerini karşılayabildiniz mi? 
Otizm benim seçimim değil. İyi bir eğitim ve 
desteğiniz ile topluma katkıda bulunabilirim. 
Söz veriyorum, ben buna değerim!

Otizme dikkat 
çekmek adına yapılan 

bir çalışma..!

Tuncay 
DAĞLI

SÜZGEÇ
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Büyükçekmece’de boş bir araziye 
dökülen kimyasal madde nedeniyle 9 
koyun ve 10’dan fazla tavuk telef oldu.
AFAD ekiplerinin sıvıdan numune alarak 
yaptığı incelemelere göre suda hidrojen 
siyanür maddesi tespit edilirken, alana 
yakın bir ev önlem amaçlı geçici olarak 
boşaltıldı.
Belediye anında müdahale etti

Büyükçekmece’nin Kamiloba mahal-
lesinde meydana gelen olayla ilgili görgü 
tanıklarının iddiasına göre, TEM otoyo-
lunun hemen yanında evlere çok yakın 
bir mesafede bulunan araziye kimliği 
belirsiz kişi ya da kişilerce kimyasal bir 
madde döküldü. Boş araziye yayılan sıvı 
madde, bölgede otlayan hayvanların telef 
olmasına neden oldu. Sıvı maddeden içen 
9 koyun ve 10’un üzerinde tavuk zehirle-
nerek öldü. 

Hayvanlarının öldüğünü gören Halim 
Binici, önce elektrik kaçağı olduğunu 
düşündü ancak bölgedeki tavukların 
da telef olduğunu görünce durumu 
Büyükçekmece Belediyesine bildirdi. 
Bölgeye AFAD ve İstanbul Valiliği Çevre ve 
Şehircilik Müdürlüğü ekipleri sevk edildi. 
Bölgeyi güvenlik çemberine alan ekipler, 

özel kıyafetlerini giyerek incelemelerde 
bulundu. Kimyasal sıvıdan numune alan 
ekipler, bulguları incelemek üzere labo-
ratuvara götürdü. Araziye yakın bölgede 
bulunan bir evde yaşayanlar da geçici 
olarak tahliye edildi.
“9 koyunum telef oldu”

Yaşadığı şoku üzerinden atamayan 
Halim Binici, “Koyunlar otladı, doyunca 
götüreyim dedim. Koyunlar su birikinti-
sini gördü. İçen düşmeye başladı. Koştum 
ben elektrik çarptı zannettim. Biz elekt-
rikten şüphelendik, haber vermedik. Aynı 
yerden daha sonra tavuklar da su içince 
onlar da hemen öldü. Bunun üzerine 
arkadaşım aradı belediye ekiplerini. 9 
koyunum telef oldu” diye konuştu.
Sudan ağır bir koku yayıldı

Mahalle sakini Rıza Irmak ise, “Sabah 
09.30’da evden çıktım, 12.30 civarında 
arkadaşlar aradı, ’Sizin burada hayvanla-
rımız telef oldu’ dedi. Elektrik kaçağından 
şüphelendik. Ama BEDAŞ’dan ekipler 
geldi, ölçüm yaptıklarında kaçak çıkma-
dı. Bu suyun ağır bir kokusu vardı. Son-
rada tavukları gördüm, su içince hemen 
tavuklar kasılıp kalınca hemen belediye 
ekiplerini aradık” ifadelerini kullandı.

Büyükçekmece Belediyesi Çevre 
Koruma ve Kontrol Müdürü Çağlayan 
Gürsel, “Bize saat beş buçukta haber 
geldi. Hemen Büyükşehire bilgi verdik, 
İl Çevre Müdürlüğüne bilgi verdik. AFAD 
geldi şuan kontrol altına aldık durumu. 
AFAD’ın yaptığı ölçümlerde suda siyanür 
hidrojen siyanür bulundu. Ama il çevre 
ekiplerini bekliyoruz. Onlar daha detaylı 
incelemede bulunacaklardır” dedi.
Başkan Akgün isyan etti

Büyükçekmece Belediye Başkanı 
Hasan Akgün ise, Büyükçekmece Gölü 
havzasında daha önce de benzer olay-
ların yaşandığını belirterek, kendini 
bilmez bazı insanların bölgeye kimyasal 
madde dökerek çevre katliamına neden 
olduklarını söyledi. Yaşanan bu olayların 
önlenebilmesi için sadece Büyükçekmece 
Belediyesi’nin aldığı önlemlerin yeterli 
olmayacağını savunan Akgün, Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığı ve İstanbul Büyük-
şehir Belediyesinin ortak olarak önlem 
alması gerektiğini dile getirdi.

Telef olan hayvanlar ise yapılan ince-
lemenin ardından kireçlenerek kepçe ile 
kazılan derin çukura gömüldü.

n Senay Badur – Kent Yaşam

BÜYÜKÇEKMECE’DE 
kimyasal atık isyanı

İstanbul Bağcılar'da 
polisten sahte 

parfüm operasyonu
 Bağcılar İlçe Emniyet Müdürlü-

ğü'ne bağlı devriye polis ekipleri, 
gelen bir ihbar üzerine bir minibü-
sü takip etmeye başladı. Kendileri-
nin izlendiğinin farkında olmayan 
ve içinde 2 şüphelinin bulunduğu 
minibüse bir işyerinden kolilerin 
taşındığını gören polis baskın 
yaptı. Yapılan baskında minibüs ile 
işyerinde çok sayıda sahte parfüm 
ele geçirildi. Gözaltına alınan 2 
şüpheli de sorgulanmak üzere 
polis merkezine götürüldü.
ÜNLÜ MARKALARA 
AİT BİNLERCE SAHTE 
PARFÜM ELE GEÇİRİLDİ

Piyasaya sürülmeden ele ge-
çirilen sahte parfümler, taşınarak 
Güneşli Polis Merkezinin bahçesine 
getirildi. Yüzlerce kolinin içinde 
bulunan binlerce sahte parfümler 
polis ekiplerince tek tek sayılarak 
kayıt altına alındı. Yapılan operas-
yonda ünlü markaların taklidi 12 
bin şişe sahte parfüm ele geçiril-
diği öğrenildi. Sahte parfümlerin 
piyasa değerinin yaklaşık 350 bin 
lira olduğu öğrenildi. Gözaltındaki 
2 kişinin emniyetteki işlemleri 
sürerken, yakalanan minibüste 
çekici ile otoparka götürüldü. Sah-
te parfümlerinde imha edileceği 
öğrenildi. n Kent Yaşam

Hastane alev 
alev yandıTaksim İlk 

Yardım’da 

korkunç 

yangın! Gaziosmanpaşa, Taksim Eğitim ve Araştırma Hastanesi'nin ça-
tısında meydana gelen yangın korkuttu. Hastanenin çatısında 
başlayan yangın daha sonra diğer katlara sıçrayan ve hastane-

nin dış cephesini de saran yangın itfaiye ekiplerinin yoğun çalış-
ması sonrasında yangının, kontrol altına alındığı duyuruldu.

Dış cephe izolasyonunun da tutuşmasıyla 
alevler bir anda binayı sardı. Olay yerine; Fatih, 
Bayrampaşa, Bağcılar, Bakırköy, Gaziosmanpaşa, 
Kağıthane, Sultangazi, Bahçeşehir, Şişli, Beyoğlu, 
Sarıyer itfaiye ekipleri sevk edildi. 
HASTALAR BAŞKA 
HASTANELERE SEVK EDİLDİ

İtfaiye ekipleri bir yandan yangına müda-
hale ederken bir yandan merdiven uzatarak 
kalan hastaları tahliye etti. Hastane çalışanları 
tahliye çalışmalarında itfaiyeye destek verdi. 
Yoğun bakım ünitesindeki hastalar ambulans-
larla çevredeki hastanelere nakledildi. Yangın 
nedeniyle can kaybı yaşanmazken dumandan 
etkilenen bazı kişiler çevredeki hastanelerde 
tedavi altına alındı. Yangın nedeniyle bölgede 
trafik yoğunluğu yaşandı.
VALİ ŞAHİN’DEN “İÇERİDE BİR 
YANGIN YOK”

İstanbul Valisi Vasip Şahin, Taksim İlk Yardım 
Hastanesi’ne gelerek son durum hakkında bilgi 
aldı. Vali Şahin, hastane önünde yaptığı açıkla-
mada yangının kısmen kontrol altına alındığını 
açıkladı.

Vali Şahin, “Geliş-gidiş güzergâhlarımızı 
kapatmasınlar lütfen. Ambulanslarımızın, itfaiye 
araçlarımızın trafikte daha rahat seyredebil-
meleri için bu noktaları açalım” şeklinde anons 
yapan Vali Şahin, açıklamasına şöyle devam etti; 
“Arkadaşlar şu anda yangın kısmen kontrol altına 
alındı. Ciddi bir ölü noktasında üzücü haber yok. 
İnşallah sonuna kadar da olmaz. Arkadaşlarımız 
şu anda bütün katlara ulaştı ve müdahalesini 
yapıyor. Bir taraftan da duman tahliyesi yapılıyor. 
İçeriye duman dolmuş bir taraftan da duman 
tahliyesi yapılıyor. İçeride bulunan arkadaşların 
verdiği bilgiye göre içeride bir yangın yok. Yangın 
dış yüzey ve çatıda” dedi. Şahin, yangının çıkış ne-
denini soranlara ” Daha çok yeni” cevabını verdi.
BELEDİYE BAŞKANI HASAN TAHSİN 
USTA’DAN AÇIKLAMA

Gaziosmanpaşa Belediye Başkanı Hasan 
Tahsin Usta, “İçerideki hasta sayısını tam olarak 
bilemiyoruz. Yoğun bakımdaki bütün hastalar 

dışarı çıkarıldı. Zaten yürüyebilen, 
ayakta tedavi olan hastalar da 
kendilerinden çıkıyorlar. Yangın 
nereden kaynaklandı, nereden 
çıktı bilemiyoruz. Yoğun bakımdaki 
hastaların hepsi dışarı çıkarıldı fakat 
diğer katlarda da hasta olduğunu 
görüyoruz. Onların tahliyesiyle ilgili 
çalışmalar sürüyor. Çok Can kaybı şu 
anda yok" dedi.
‘’YILDIRIM; İHMAL KUSUR 
VARSA GEREĞİ YAPILACAK”

Gaziosmanpaşa Taksim İlkyardım 
Hastanesi’ndeki yangına ilişkin bir 
soruya Yıldırım, “Şu an itibariyle 
durum 32 yoğun bakım hastası başka 
hastanelere nakledildi. Diğer hastaların 
nakli de yapılıyor. Olayda herhangi bir 
etkilenen söz konusu değil. Olay yerine 
70 adet ambulans hemen yangın sonrası 
sevk edilmiş. Yangını söndürme çalış-
maları sürüyor. Yangının nedeni kontrol 
altına tamamen altına alındıktan sonra 
incelenecek. İhmal kusur varsa gereği 
yapılacak” diye yanıt verdi.
DEMİRCAN: “YANGINDAN 
DOLAYI YARALANAN YOK”

Sağlık Bakanı Ahmet Demircan, Gazi-
osmanpaşa’da Taksim Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’ne gelerek çıkan yangına ilişkin 
yetkililerden bilgi alarak hastane içerisinde 
incelemelerde bulundu. Bakan Demircan, 
basın mensuplarına açıklamalarda bulundu.
Yangının çıkmasının ardından hastaların 
tahliyesinde görev alan vatandaşlara ve has-
tane personelleri ile ciddi görev yapan itfaiye 
mensuplarına teşekkür ettiğini kaydeden 
Bakan Demircan, “Bir can kaybı olmadan böyle 
tehlikeli bir hadisenin üzerinden gelindi. Tüm 
hastalarımız ambulanslarla çıkarıldı ve yakın 
hastanelere sevk edildi. Yakınları hakkında bilgi 
almak isteyenler Alo 184'ü veya buradaki danış-
ma ofisinde hastaları hakkında bilgi alabilirler” 
dedi. n Kent Yaşam

İstanbul Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Mevlüt Uysal, 
"Uber dediğimiz zaman, 
buna karşı çıkmak, bunu 
yerli yapmak demek 'eline 
sopa alıp sokakta Uberci-
leri kovalamakla olmuyor. 
Yerlisini yaparsak bunu 
çözmüş oluyoruz. Uber 
aslında rahatlık demek. 
Şoförle müşterinin birbi-
rine güvenini sağlaması 
demek. Biz o konfordan 
uzak kalmamalıyız" 
dedi.

 İstanbul Bü-
yükşehir Belediye 
Başkanı Mevlüt 
Uysal, Uber'e karşılık, 
ilgili kurumlarla yerli 
olacak şekilde 'iTaksi' 
sistemini kurdukları-
nı ancak bu sisteme 
de sadece 5 bin 
civarında taksicinin 
katıldığını belirte-
rek, "Yaklaşık 18 bin 
taksicimiz var. 5 bin 
civarında üyemiz 
var. Niye taktırmı-
yorlar? Şoför diyor 
ki, 'Başkanım, 
kamera koyup bizi 
takip ediyorlar 
içeride'. İyi baba, 
bundan başka 
da çaresi yok 
yani. Neticede 
Uber dediğimiz 
zaman, buna 
karşı çıkmak, 
bunu yerli yap-
mak demek 
eline sopa 
alıp sokakta 
Ubercileri 
kovalamakla 
olmu-
yor. 
Yerli-
sini ya-
parsak 

bunu çözmüş oluyoruz" dedi.
Mevlüt Uysal, İstan-

bul'da düzenlenen '2. Su 
ve Atık Su Sektöründe Yerli 
Ürün Çalıştayı'na Bilim 
Sanayi ve Teknoloji Baka-
nı Faruk Özlü ile birlikte 
katıldı. Çalıştayın açılışında 
konuşan Başkan Uysal, yerli 
ve milli ürünlerin İBB'nin 
birçok biriminde kullanıldığı 
daha fazla yerli ürünün kul-
lanılması için de sanayicilere 
büyük iş düştüğünü söyledi. 
Yerli ürünün kullanılması-
nın önemini anlatan Uysal, 
dışa bağımlı kalmama adına 
da yerli ürünlerin üretilmesi 
ve bunların kullanılmasının 
sanayide ve ticarette artışı 
beraberinde getireceğine 
işaret etti. 
UBER-TAKSİCİ KAVGASI

Konuşmasında Uber uy-
gulamasına da değinen Baş-
kan Uysal şunları söyledi:

"Uber de aynen bir sis-
tem aslında. Taksiye binen 
de bindiren de yerli ama o 
sistem sayesinde başkaları-
nın aldığı kararlara uymak 
durumunda kalıyor. Biz de 
büyükşehir olarak onun 
yerlisini yaptık; iTaksi... 
Aslında sistem olarak aynı 
sistem, ama birisinde kararı 
ABD'de New York'ta birileri 
veriyor, diğerini ülkemizde 
bu konunun ilgililerinin 
oluşturduğu bir ekip veri-
yor. Çok güzel ama bazen 
bakıyoruz. Yaklaşık 18 bin 
taksicimiz var dersek 5 bin 
civarında üyemiz var. 
Niye taktırmı-

yorlar? Şoför diyor ki, 
'Başkanım, kamera koyup 
bizi takip ediyorlar içeride'. 
İyi baba, bundan başka da 
çaresi yok yani. Neticede 
Uber dediğimiz zaman, 
buna karşı çıkmak, bunu 
yerli yapmak demek 'eline 
sopa alıp sokakta Ubercileri 
kovalamakla olmuyor. Yerli-
sini yaparsak bunu çözmüş 
oluyoruz."
'UBER ASLINDA RAHATLIK 
DEMEK'

Yerli ürünlerin kullanı-
mının önemini bir kez daha 
altını çizen Başkan Uysal, 
"Uber, aslında rahatlık 
demek. Şoförle müşterinin 
birbirine güvenini sağlaması 
demek. Biz o konfordan 
uzak kalmamalıyız. Ama o 
konforu yaşarken de yurtdı-
şındaki bir insanın kararıyla 
taksicimiz ve içindeki müşte-
ri birbiriyle kavga eder hale 
düşmemeli. Yemek, kartı, 
işyerleri adına, çalışanlar 
adına bir rahatlıksa, yemeği 
yiyenle yemeği ikram 
edenle arasındaki o ilişkinin 
kararını çok 
uzaklarda 
birileri ver-
memeli. O 
konforum 
bizim de 
sağlayabil-
memiz lazım" 
şeklinde 
konuştu. n 
Kent Ya-
şam

İBB Başkanı 
Uysal’dan 'Uber 

aslında rahatlık demek'
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Mutlu insanların en büyük özelliği,
Çevrelerine mutluluk vermeleridir.
Mutsuzluk ise,
Bulaşıcı salgın bir hastalık gibidir,
İnsanı hasta eder.
Hele ki kaybedecek bir şeyim yok diyenler
En tehlikeli olanlardır
Hayatı değil de, ölümü göze alanlardır
Sadece kendilerine değil
Çevrelerine de büyük zarar verenlerdir
Onlar ki, kocaman beyaz bir kâğıdın 

üstünde
Siyah bir nokta da olsa hemen fark edilirler.
Ne kadar küçük olursa olsunlar,
Tüm sayfayı kirletirler.
 
Hayata anlam 

katan her şeyi,
Paylaşmak lazım
Doğayla barışık 

kendinle barışık olmak 
gibi bir şeydir bu

Eğer barışık değil 
de mücadele içine 
girersen

Bilmeden düşman 
olursun

Ve düşman olduğun 
her şeyde,

Seni zehirler!
İnsanı zehirler
Yaşamı zehirler…
 Karşındaki insan
Ne kadar cömert ve insancılsa
Sana o kadar iyi şeyler yükler
Mutluluğunu arttırır.
Yüreğini ferahlatır,
Yaşamı sevdirir
Yok değilse!
Cimriyse, kıskanç biriyse
Sana zarar verir.
Seni küçültür
Dünyanı daraltır
Bencil yapar
Strese sokar
Mutsuz eder
Aşkta böyledir
Hayatı kana bular
Sevmeyi hissetmek bir yana
Zehir eder
Zindan eder
Hayatı söndürür…

ZEHİR!

Mustafa 
ÇIFTÇI

AŞK YAZARI
iSTiSMARA NEDEN OLAN 
ERKEKLERi BiZ YETiŞTiRiYORUZ!
Beylikdüzü Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğü ile Kent Konse-
yi “Çocuk ve Kadına Yönelik Cinsel İstismar” konulu bir seminer düzenledi.

Seminer öncesinde konuşan 
Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürü 
Muazzez Akbaba geçtiğimiz günler-
de açılışı gerçekleşen Kadın Daya-
nışma Merkezi’nde tüm kadınların 
destek alabileceğini belirtti ve “Nü-
fusunun yüzde 50’sinin kadınların 
oluşturduğu bir ilçede yaşıyoruz. 
Burada hepimiz kız kardeşleriz ve 
birbirimize destek olmak zorun-
dayız. Bizler anneyiz ve istismara 
neden olan erkekleri de biz yetişti-
riyoruz. Lütfen hem bilinçlenelim 
hem de birbirimizi destekleyelim.” 
diye belirtti.
“ŞIDDETIN PSIKOLOJIK 
TARAFI DA VAR”

Kent Konseyi Kadın Meclisi 
Başkanı Semra Atasoy ise 
“Kadınların çoğu şiddet ve 
istismarı dayak 
ve tecavüz 
olarak algı-
lıyor ama 
şiddetin 
psiko-
lojik bir 
ta-
ra-
fı 

da var. Bu konuda istismarı iyi 
anlamalı ve haklarınızı öğrenmeli-
siniz.” diye konuştu. İşin uzmanla-
rı olan Psikolog Ayfer Topuz Beyhan 
ve Avukat Mine Dağ’ın bilgilendir-
meleri ile devam eden seminerde 
cinsel istismar konusu derinlemesi-
ne anlatıldı ve “Cinsel istismar ne-
dir, nasıl anlaşılır, nasıl müdahale 
edilir ve hukuki haklar nelerdir?” 
gibi soruların yanıtları verildi. 
“KURALLARI EVDE DE UYGULAYIN”

Psikolog Ayfer Topuz Beyhan 
öncelikle mahremiyet konusuna 

değindi. 3-6 yaş arası dönemde 
mahremiyet eğitiminin başla-
ması gerektiğini söyleyen Bay-
han,“Çocuk cinselliği merak 
etmeli ki ilerleyen yaşlarında 
il- gileri okul ve farklı 

alanlara yönel-
sin. Çocuğun 
bu yaşlardaki 

sorularının 
normal olduğunu 

unutmayın ve yaşına göre 
anlaşılabilir, somut bir dille 

açıklamanızı yapın.” dedi. 
Özel bölgelerini koruması 

gerektiğini anlatırken siz 

de rol model olun ve bu kuralı ev 
içerisinde de uygulayın. Çünkü 
evde mahremiyete dikkat edilmez 
ise çocuk sokakta sınırlar koyamaz 
ve mahremiyetine girilmesine 
izin verir diyen Bayhan “Özellikle 
yabancılarla çocuğu korkutmak en 
tehlikeli yöntemlerden biri. Bu kez 
farklı psikolojik sorunlara sebep 
olabilir. Bu çocuğun yetişkin cinsel-
liğini bir yabancı ile yaşayacağını 
unutmayın ve oldukça hassas olan 
bu konuda en iyi dili kullanmaya 
özen gösterin.” diye ekledi.
“18 YAŞINA KADAR HERKES ÇOCUK 
KABUL EDILIR”

Avukat Mine Dağ ise istismar ve 
şiddetin hukuki boyutuna değindi. 
Kadınların ve çocukların hakları 
konusunda kanunlar ne diyor ve 
uygulamada neler yapılabildiğini 
anlatan Dağ, “18 yaşına kadar her-
kes çocuk kabul edilir. O halde 18 
yaş altında kendi rızası ile evlendi 
ya da cinsel ilişkiye girdi cümlesi 
nasıl izah edilir? Cinsel istismar 
kavramı ile tecavüz kelimesi hafif-
letildi. Oysa küçük yaştaki çocukla 
girilen her cinsel ilişki tecavüzdür.” 
dedi. n Senay BADUR-Kent Yaşam

Avcılarlı vatandaşların 
ilgisinin yoğun olduğu top-
lantıda ‘Toplumcu Belediye-
cilik’ anlayışıyla sürdürülen 
hizmetlerin geliştirilmesi ve 
iyileştirilmesi için karşı-
lıklı fikir alışverişi yapıldı. 
Avcılar esnafının taleplerine 
çözüm yaratmak için gele-
nekselleştirilerek yapılan 
buluşmalar ilçedeki esnaflar 
tarafından yoğun ilgi gör-
mekte. Esnafların faaliyetle-
rini kolaylaştırıp, iş verimle-
rini artıran bu toplantıların 
en önemli özelliği birinci 
ağızdan doğru bilgi almaları 
sağlanıyor olması. 

Gerçekleşen esnaf buluş-
malarının önemine dikkat 
çeken Avcılar Belediye Başka-
nı Dr. Handan Toprak Benli, 
“Toplumcu Belediyecilik 
anlayışıyla her ay geleneksel 
olarak gerçekleştirdiğimiz 

‘Esnaf Buluşması’ toplantı-
mızda, esnaflarımızın faali-
yet kolaylaştırıcısı Avcılar Be-
lediyesi olarak, çözüm odaklı 
belediyecilik anlayışımızla 
görüş alışverişinde bulunu-
yor, belediyemiz ve esnafımız 
arasındaki bağı daha da güç-
lendiriyoruz. Esnaflarımızın 
taleplerine çözüm üretiyoruz 
Başkan Yardımcılarımız ve 
Birim Müdürlerimizin hazır 
bulunduğu toplantımıza 
katılan esnaflarımıza hayırlı 
işler bol kazançlar diliyo-
ruz. Her ayın ilk Pazartesi 
günü Zübeyde Hanım Nikâh 
Sarayı’nda düzenlediğimiz 
Avcılar Belediyesi Gelenek-
sel Esnaf toplantılarında 
esnaflarımızla buluşmaya 
devam edeceğiz" ifadelerini 
kullandı. 

n Senay BADUR-Kent 
Yaşam

AK Parti Sarıyer İlçe Başkanlığı’nın 
6. Olağan Kongresi’nde Salih Bay-
raktar yeniden ilçe başkanı seçildi.

Maslak TİM Center’de gerçekleştirilen 
kongreye, Enerji Bakanı Berat Albayrak, 
Aile ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma Be-
tül Sayan, AK Parti Genel Başkan Yardımcı-
sı Hayati Yazıcı, İBB Başkanı Mevlüt Uysal, 
eski bakanlardan Egemen Bağış ve millet-
vekilleri de katıldı.

Aynı zamanda Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın damadı Selçuk Bayrak-
tar’ın amcası olan Salih Bayraktar kongre-
de yaptığı konuşmada Sarıyer Belediyesini 
ağır bir dille eleştirdi.

Kongreye katılanlara birlik ve beraberlik 
mesajları veren Bayraktar önümüzdeki se-
çimlerde çok çalışacaklarını ve Sarıyer’de de 
yerel seçimi mutlaka alacaklarını söyledi.

n Kent Yaşam

Esenler’den “365 
Gün 365 Çocuk 

365 Hayal” projesi
Esenlerli çocuklar “365 Gün 365 Çocuk 
365 Hayal” projesi sayesinde birbirin-

den farklı birçok hayvanı gördü.

Esenler Beledi-
yesi Sosyal  Yardım 
İşleri Müdürlüğü 
tarafından hazırla-
nan "365 Gün 365 
Çocuk 365 Hayal" 
projesi ile Esenlerli 
çocukların hayalleri 
gerçeğe dönüşüyor. 
'Hayal Kumba-
rası'nda biriken 
çocukların hayal-
lerinden bazıları 
da hayvanat bahçesine gitmek ve birbirinden 
farklı türdeki hayvanları görmek vardı.
MERAKLI GÖZLERLE 
HAYVANLARI INCELEDILER

Proje kapsamında Esenler Belediyesi 
Sosyal  Yardım İşleri Müdürü Özcan Hamza 
öncülüğünde 18 çocuk, aileleriyle birlikte Da-
rıca Faruk Yalçın Hayvanat Bahçesi ve Botanik 
Parkı'nı ziyaret etti. Güneşli havanın ve temiz 
doğanın keyfini çıkaran çocuklar, televizyon-
dan gördükleri hayvanları ilk kez canlı görme 
fırsatı yakaladılar. Çocuklar dünyanın dört bir 
tarafından gelen 288 farklı hayvan türünü 
inceleyerek hem hayallerini gerçeğe dönüştür-
düler hem de hayvanlar aleminde keyifli bir 
yolculuğa çıktılar. Aslandan jaguara, maymun-
dan zürafaya kadar pek çok hayvan türünü 
büyük bir merak ve ilgiyle inceleyen çocuklar, 
heyecanlı gözlerle ilk defa gördükleri hayvan 
türlerinin fotoğraflarını çekerek görevlilerden 
bilgi aldılar.
AT BINME HAYALIM GERÇEK OLDU

At binme hayali olan çocuklar da ilk kez ata 
binmenin de heyecanını yaşadılar. En sevdiği 
hayvanın at olduğunu söyleyen 6'ncı sınıf öğ-
rencisi Esmanur Üray, "Benim 29 tane horozum, 
2 kekliğim, 1 tane de tavşanım var, onları çok 
seviyorum ama en çok atları seviyorum. Haya-
lim de at binmekti, Esenler Belediyesi bizden 
hayallerimizi yazmamızı istediğinde at binmek 
istediğimi yazmıştım. Bugün de bu hayalimi 
gerçekleştirdim, çok mutluyum" dedi.

n Elizan Altunufağı / Kent Yaşam

Sarıyer Belediyesi, bu yıl 7’inci-
sini düzenlediği ‘Sarıyer TiyatrOda 
Şenliği’ kapsamında Sarıyerlileri 
her hafta farklı tiyatro oyunlarıyla 
buluşturuyor. Şenlik kapsamında 
Kerem Kobanbay'ın yazdığı, Murat 
Sarı'nın yönettiği oyun ‘Tiyatro Ak’la 
Kara’ tarafından sahnelenen ‘3 Dahi’ 
adlı tiyatro oyunu salonu dolduran se-
yircisiye kahkaha dolu anlar yaşattı. 
Boğaziçi Kültür ve Sanat Merkezi’nde 
sahnelenen oyunda dahilik ve delilik 
arasındaki ince çizgiyi konu alan 
oyunda müzisyen, bilim adamı ve 
medyumun hikayesi tiyatro severlere 
komedi şöleni yaşattı.
AYRIM SÖZ KONUSU OLAMAZ

Sarıyer Tiyatro Şenliği’ni her sene 
yakından takip ettiğini söyleyen 
oyunun yazarı Kerem Kobanbay ise 
sanata ve sanatçıya verdiği önemden 
dolayı Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü 

Genç’e teşekkür etti. Türkiye tarihin-
deki ilk kadın oyuncu Afife Jale’nin 
çok uzun yıllar önce verdiği savaşı 
şu anda kadın tiyatro sanatçılarının 
layığıyla yerine getirdiğini vurgula-
yan Kobanbay “Kadınlar sahnede hep 
olacak. Böyle bir ayrım söz konusu 
olamaz. Yüzyıllardır hep birlikte 
sahnedeyiz, kadınlar hayatın her 
alanında vardır ve var olacaktır” diye 
konuştu.
KADINLI, ERKEKLI SAHNEDEYIZ

Tiyatronun hayatın gerçeği ol-
duğunu söyleyen usta oyuncu Bedia 
Ener, tiyatro sanatının çok eskiden 
beri var olduğunu, cinsiyet ayrımının 
asla olamayacağını söyledi. Kadın-
ların bütün rolleri sahiplendiğini 
belirten Ener, “Biz kadınlı, erkekli, 
çoluklu çocuklu sahneye çıkıp tiyatro-
muzu her zaman yapacağız” dedi.

n Tuncay Dağlı-Kent Yaşam

Kobanbay: Kadınlar 
sahnede hep olacak..!
Sarıyer Belediyesi’nin bu yıl 7’incisini düzenlediği ‘TiyatrOda Şenliği’ kapsamında 
Sarıyerlilerle buluşan yazar Kerem Kobanbay, kadınların her zaman sahnede var 

olacağını söyleyerek, “Afife Jale’nin çok uzun yıllar önce verdiği mücadeleyi şu 
anda kadın tiyatro sanatçılarımız layığıyla yerine getiriyor” dedi.

Esnaflarımızın taleplerine 
ÇÖZÜM ÜRETIYORUZ
Avcılar Belediye Başkanı Dr. Handan Toprak Benli’nin öncülü-
ğünde, geleneksel esnaf buluşmaları devam ediyor. Başkan 

Dr. Handan Toprak Benli’nin de katıldığı toplantı Zübeyde 
Hanım Nikâh Sarayında düzenlendi.

Bayraktar’dan Sarıyer İlçe 
Başkanlığına devam..!

AK Parti Kağıthane’de görev değişimi..!
AK Parti Kağıthane’de görev değişimi yaşandı. 

Belediye Başkan Yardımcısı Mevlüt Öztekin, ilçe 
kongresinde AK Parti Kağıthane İlçe Başkanı seçildi. 
Öztekin’den boşalan belediye başkan yardımcılığına 
ise Halkla İlişkler Müdürü Levent Dirice atandı.
AK PARTI KÂĞITHANE’NIN YENI 
BAŞKANI MEVLÜT ÖZTEKIN

Kâğıthane Yahya Kemal Spor Kompleksi'nde 
yapılan AK Parti Kağıthane 6. Olağan Kongresi’ne 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Berat Albayrak, Aile 
ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma Betül Sayan Kaya, 
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Mevlüt Uysal, 
AK Parti İstanbul İl Başkanı Bayram Şenocak, AK 
Parti İstanbul Milletvekilleri,  ilçe belediye başkanları 

ve 15 Temmuz şehitlerinin yakınları ile gaziler de 
katıldı.
ÖZTEKIN: 2019 SEÇIMLERINE 
BAŞARILI ŞEKILDE ÇIKACAĞIZ

İlçe başkanlığına seçilen Mevlüt Öztekin yaptığı 
teşekkür konuşmasında, ”Kâğıthane’mizin 6.Olağan 
Kongresini tamamladık. Yaptıkları hizmetlerden do-
layı ilçe başkanımız Faruk Gökkuş’a, ilçe yönetimine, 
ilçe başkan yardımcısı arkadaşlarımıza çok teşekkür 
ediyorum. Şimdi bizim bir hedefimiz var. Aldığımız 
bayrağı daha yukarıya taşıyacağız. 2019’da yerel ve 
genel seçimde, Cumhurbaşkanımızın tek talimatı 
olan “kapı kapı gezmeye var mısınız?” sözünü, biz ye-
rine getireceğiz. Tüm ekibimizle, tüm yönetimimizle 

bunu yapmaya ant içtik. Bu saatten sonra çalınma-
dık kapı bırakmayacağız. 2019 seçimlerine başarılı 
şekilde çıkacağız. Cumhurbaşkanımızı da Türkiye 
Cumhuriyetimizin başına geçireceğiz. Hepimize 
başarılar diliyorum” dedi.

Öztekin’den boşalan belediye başkan yardım-
cılığına getirilen Levent Dirice ise sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşımda Kağıthane Beleidye 
Başkanı Fazlı Kılıç’a teşekkür ederek, “Başkanımızın 
takdiriyle

belediye başkan yardımcısı olarak hizmet etmeye 
devam edeceğiz. Başkanımıza teşekkür ediyoruz” 
dedi.

n Tuncay Dağlı-Kent Yaşam



Milliyetçi dediğin:
Kendi ve arkadaşlarının siyasal çıkarı için 

değil…
Vekili seçildikleri milletin çıkarları için 

mücadele eder!
Milliyetçi dediğin:
Bir yerlere tutunup, oralara yaranmak için:
TV camlarından ipe sapa gelmeyen sözler-

le boy göstermez! 
En doğru ulusal gerçekleri dillendirenlere:
Çaput kıvamında bir kılıf giydirerek, öyle 

kestirme yoldan kaçamaz!
Ne bir esas duruşla: ‘‘Güç bizde…’’ 

Diyen siyasetten medet umar!
Ne de o siyasetin 

çekim alanından bir 
fayda umar!

Milliyetçi dediğin:
Bu milleti birleş-

tiren siyasetin öncüsü 
olur!

Yoksa bu milleti 
tümden, hem de sanat-
çı ve sporcusuna kadar 
bile ayrıştıran siyasetin 
destekçisi olmaz!

Milliyetçi dediğin:
Öncelikle bu milletin 

sosyal normlarına dikkat keser!
Yoksa: ‘‘ Eğer biz seçilmezsek İslam elden 

gider…
Hatta Mekke bile elden gider!’’ Diyerek:
Din iman edebiyatı yapanların kafalarına 

göre ahkâm kesmez!
Öyle ya milliyetçilik bu:
Irk, din, mezhep, dil ve renk ayrımı yap-

madan herkesi kucaklayan olmalı!..
En azından, din iman edebiyatıyla siyaset 

ve ticaret işi yürütenlere:
‘’ Durun bakalım! Ne demek biz seçil-

mezsek din elden gider’’ demeli!.. 
Sonra da eklemeli…
70 yıl önceki dede-babalarımız da bu dinin 

mensubuydu.
200 yıl önceki atalarımız da…
Oysa sizin ülkeyi yönettiğiniz süre topu 

topu 17 yıl oldu.
Deme ki ne tarih boyunca din elden gitti. 

Ne de şimdi gider.’’
Demeli… Kim diyecek?
Elbette ki milliyetçi dediğin…
Sahi, bu milletin inancıyla siyaset ve ticaret 

boy verip gitmiyor mu?
Kimi makama ve de koltuğa ulaşırken…
Kimileri de tosun tosun malı alıp götürmü-

yor mu?
Daha bundan 20-25 yıl önce: Şu meşhur 

gazete patronu:
Kendi Tv’sinden konuşurken, 20 dakikada 

tam 50 kez ‘’Allah’’ deyip;
Bu inançlı milletimizin paralarını alıp 

gitmedi mi?
Bu millet sersefil olurken:
Acaba bu millete milliyetçi gözlüğüyle 

bakanlar neredeydi?
Öyle ya; Milliyetçi dediğin, ayrım yapma-

dan tüm milletin hakkını arayana denir!
Tarladaki çiftçinin… Fabrika ve her bir 

yandaki emekçinin…
Velhasıl, çalışan ve de emekli olan tüm 

vatandaşların hakkını arayana denir!
Onların örgütlü olduğu sendikaları ayakta 

tutarak, işler hale sokanlara denir!
Yoksa haftada birkaç gün TV TV kahra-

manlık edasıyla atıp tutana değil…
Birilerine hoş görünmek için, en duyarlı 

muhalefete, komik komik laf uzatana değil…
Milliyetçi dediğin:
Hayati sorunlara… Yani, eğitimle ekono-

miye kafa yorar…
Adaletle demokrasiye ve de özgürlüklere 

kafa yorar
Eğilip bükülen rakamların, bir dayanılmaz 

mahcup görüntüsüne kafa yorar..
İç ve dış politikaya dikkat kesilerek: 
Ülkenin nereden nereye getirildiğini analiz 

eder…
Varsa milletle devleti zora sokan konular, 

onların hesabını sorar!
Yoksa: ‘‘Bize dokunmayanlara, hatta 

destek bile olanlara hiç sözümüz olur mu?’’  
Siyasetiyle, son siyasal virajı dönme hesa-

bına kafa yormaz!
Milliyetçi dediğin tam da bu günlerde belli 

olur!
Ya söylenecek bir sözle, bu millete umut 

vermeli!
Ya da: ‘’Gücümüz yetmiyor artık! 
Ey milletim! İşte demokrasi, hem kendini 

hem de devletini ayakta tut!’’ Demeli! 
Evet, evet… Gerçek milliyetçiler öyle 

demeli!
Çocukken Iğdır’da duymuştum: Hani 

bir zamanlar, MHP’ye en çok oy’un çıktığı 
Iğdır’da...

 ‘’Heç bal mumunan şiş… Kereyağınnan 
kebap olaaaaar….’’

Olmayacağına göre: O halde, sevsinler 
sizin milliyetçiliğinizi…

SEVSİNLER SİZİN 
MİLLİYETÇİLİĞİNİZİ
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Hasan 
TUFAN

GERÇEKLER

tufanmedya@gmail.com

GENEL 
KURUL İLANI

KÜÇÜKÇEKMECE UFUKSPOR KULÜBÜ 
DERNEĞİ’nin OLAĞAN kongresi 27 mayıs 
2018 günü derneğimiz merkezinde saat 13.00 
te aşağıdaki gündeme göre yapılmasına,ço-
ğunluk sağlanmadığı taktirde 03/06/2018 
günü aynı saat ve aynı mahalle gündem gere-
ğince yapılacaktır.

GÜNDEM:
1-Açılış,
2-Saygı Duruşu,
3-Divan Kurulu Seçimi(1 başkan,2 üye),
4-Açılış Konuşması,
5-Yönetim Kurulu Raporunun Okunması
6-DENETİM Kurulu Raporunun Okunma-

sı,
7-YÖNETİM VE DENETİM KURULU RA-

PORLARININ GÖRÜŞÜLMESİ,
8-YÖNETİM VE DENETİM KURULU RA-

PORLARININ AYRI AYRI OYLANMASI,
9-Genel Kurul Delegelerinin varsa önerile-

rinin görüşülmesi ve karara bağlanması,
10-Yönetim,Denetim Kurullarının seçi-

mi,Dilek ve Temenniler,

YÖNETİM KURULU ADINA
BAŞKAN NUSRET ÖKSÜZ

Murat Aydın Meydan Okudu!
Kentsel dönüşüm, trafik, otopark, 

mülteci sorunu, ilçenin sosyo ekonomik 
konumu, esnaf şikayetleri, eğitim ve sa-
hillerin yüksek yapılarla donatılması gibi 
pek çok konuda eleştirilerini sıralayan 
CHP gurubuna cevap vermek için kürsü-
ye gelen Belediye Başkanı Murat Aydın, 
“Genel bir konuşmayla, 2017 faaliyet-
lerini anlatıp teşekkür edecektim. Ama 
CHP’li arkadaşlar 20 yıllık konuşmamı 
istedi. Şimdi bizde dünü, bu günü, yarı-
nı konuşacağız” dedi. 

Faliyet raporunda yer alan bir ankete 
göre, ilçenin en büyük sorunlarından 
biri olarak Suriyeli Mülteci sorununun 
ilk sırada çıktığını söyleyen CHP’li Meclis 
Üyesi Esin Ali Hacıalioğlu ile birlikte tüm 
guruba seslenen Murat Aydın, “Yüreği-
niz yetiyorsa 15 Temmuz Meydanı’na ya 
da toplumun bulunduğu alanlara çıkın 
ve burada söylediğiniz ırkçı söylemle-
rinizi orada gündeme getirin” diyerek 
meydan okudu. 

“Garibana, masuma bir de biz mi 
vuralım” diyerek konuşmasını sürdüren 
Murat Aydın, mültecilerin gitmeleri 
için gerekenlerin yapıldığını, Afrin 
Harekatı’nın da bunlardan en önemlisi 

olduğunu ve huzur ortamı sağlanınca 
gitmek isteyenlerin gideceğini belirterek 
“Kim doğduğu yeri terk etmek ister” diye 
sordu. 

Zeytinburnu belediye bütçesi ve 
hizmetleriyle ilgili eleştirilere de, “Sizin 
Bakırköy, Avcılar Belediyeleri işçi maaşını 
ödeyemeyecek durumdayken, bizim 
ilçemize yaptığımız hizmetler ortada” 
diyerek konuşmasını sürdüren Belediye 
Başkanı Murat Aydın, dünyanın ve ülke 
şartlarının ortada olduğunu söyleye-
rek, ırkçılık ve nefret söylemleri olarak 
değerlendirdiği eleştirileri kınadığını 
ifade etti. Karşılıklı itirazlarla daha da 
gerginleşen meclis toplantısında Aydın’ı 
eleştiren CHP’li üyeler toplantıyı terk 
etti.

19 yıl önce “Zeytinburnu Türkiye’nin 
Dünya’ya açılan penceresi olacak” diye 
hayal kurduklarında, belediyenin bir yıl-
lık bütçesinin personel ücretini ödemeye 
yetmediğini söyleyerek devam eden Mu-
rat Aydın, şu anda belediye bütçesinin 
sadece yüzde 10’luk kısmının personel 
gideri olduğunu söyledi.

n Selvi Sarıtaç / Kent Yaşam

Bakırköy Lions Kulubü öncülüğün-
de, İstanbul Serbest Muhasebeci Mali 
Müşavirler Odası, Orman ve Su İşleri 
Bakanlığı; İstanbul Bölge Müdürlüğü, 
EAG Geri Dönüşüm A.Ş. ve Elektrik ve 
Elektronik Geri Dönüşüm ve Atık Yöne-
timi Derneği (ELDAY) desteği ile “Atıklar 
Orman Olsun” kampanyası kapsamında 
Çatalca Akalan Mahallesi’nde 5 bin 
fidan toprakla buluştu. Düzenlenen  
“Ağaç Dikme” etkinliğine, İlçe dışında 
olduğu için katılamayan Çatalca Belediye 
Başkanı Cem Kara’yı temsilen Çatalca 
Belediye Başkan Yardımcıları Cengiz Uçar 
ve Erhan Güzel katıldı. 

Akalan Mahalle Muhtarı Halil Ak-
geyik’in de konuklarla tek tek ilgilendiği 
etkinlikte ayrıca; Çatalca Orman İşletme 
Müdür Yardımcısı Sait Özkara, Bakırköy 
Lions Kulübü Başkanı Erdal Teknikel, 
önceki dönem Başkanı Zevcet Baytöre ve 
dernek üyeleri, Lions Dernekleri 118-E 
Başkanı Celil Vardar, İSMMMO Başkanı 
Yücel Akdemir ve dernek üyeleri, ELDAY 

Genel Müdürü Muharrem Yamaç, 
Türkiye Körler Vakfı Başkan ve Üyeleri yer 
alarak ağaç dikimi gerçekleştirdi.

Sürdürülebilir sağlıklı çevre ve sağ-
lıklı toplum oluşturmak amacıyla hayata 
geçirilen kampanyayla,  bir sene içinde 
150 ton atık elektrikli ve elektronik eşya 
toplanarak bunlardan elde edilen gelirle 
5 bin ağaç dikiminin gerçekleştirildiğine 
vurgu yapılan konuşmalarda, günlük 
hayatta sıkça kullandığımız televizyon, 
bilgisayar, yazıcı, cep telefonu, klima, 
ütü gibi elektrikli ve elektronik eşyaların 
çöpe atıldığında hem ülke ekonomisine 
hem de çevreye zarar verildiğine vurgu 
yapıldı.

 Çatalca Belediye Başkanı Cem 
Kara’ya yardım ve desteklerinden dolayı 
verilen teşekkür plaketini alan Başkan 
Yardımcısı Erhan Güzel, böylesine önem-
li bir projede emeği geçenlere Çatalca 
Belediye Başkanı Cem Kara ve Çatalca 
Belediyesi adına teşekkürlerini sundu. 

n Senay Badur – Kent Yaşam

Zaferler İlkokulu bahçesinde İBB 
ve Bahçelievler Belediyesi işbirliğiyle 
yapımı tamamlanan Şehit Necmettin 
Yiğit Anaokulunun açılış törenleri-
ne, Bahçelievler Kaymakamı İlker 
Arıkan, Belediye Başkanı Osman 
Develioğlu, İlçe Müftüsü Ömer Faruk 
Bilgili, meclis üyeleri, öğretmenler ve 
öğrenciler katıldı.

"Devletimiz, Kurtuluş Savaşın-
dan sonraki en büyük mücadelesini 
veriyor"

Saygı duruşu, İstiklal Marşı ve 
vatan için can veren şehitlerin ruh-
larına ithaf okunan Kur-an tilaveti-
nin ardından söz alan Bahçelievler 
Kaymakamı İlker Arıkan; "Türkiye 
Cumhuriyeti Devleti, Kurtuluş Sava-
şından sonraki en büyük mücadele-
sini veriyor. Bu mücadelede asker-
lerimiz ve polislerimiz şehit oluyor. 
Şehitlerimiz, bizim çocuklarımız için 
milletimiz için kendi çocuklarını ye-
tim bırakıyorlar. Onlardan bir tanesi 
de Necmettin kardeşimizdir. Allah, 
buradan vatanını milletini bayrağını 
seven çocuklarımızın yetişmesine 

vesile kılsın." dedi.
"O, bizim çocuklarımız öksüz ve 

yetim kalmasın diye şehit oldu" 
Bahçelievler Belediye Başkanı Os-

man Develioğlu da 'Terörün ve terö-
ristin dini imanı milleti ırkı mezhebi 
olmaz. Dini imanı ne olursa olsun 
terörü elimizin tersiyle itiyoruz ve 
karşı duruyoruz' diyerek başladığı ko-
nuşmasına şöyle devam etti; "Bugün 
burada açılışını yapacağımız anaoku-
lumuza adını verdiğimiz Necmettin 
Yiğit kardeşimiz bizim ülkemizin 
sınırlarını delik deşik edip ülkemize 

terör pompalanması noktasında 
yapılan harekete saldırıya dur demek 
için Afrin’e gitmişti. Yakın zamanda 
yaralanıp GATA'da birkaç gün tedavi 
gördükten sonra maalesef şehit oldu. 
O, bizim çocuklarımız öksüz ve yetim 
kalmasın diye 23 yaşında, hayatının 
baharında şehit oldu. Allah, Nec-
mettin Yiğit kardeşimizden ve tüm 
yiğitlerimizden razı olsun.".

Açılışı yapılan Gazi İlkokulu ana-
okulunda 2'si özel eğitim sınıfı olmak 
üzere toplam 6 derslik bulunuyor.

n Elizan Altunufağı / Kent Yaşam

2017 faaliyet raporunun görüşüldüğü Zeytinburnu Belediye Meclisi gergin dakikalara sahne oldu. En çokta mülteci sorununu eleştiren 
CHP’li Meclis Üyelerinin ‘Irkçılık’ yaptığını iddia eden Belediye Başkanı Murat Aydın’a tepki gösteren CHP’liler toplantı salonunu terk etti.
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rı; İstanbul’da en çok yatırım yapan ilçe belediyesi 

haline geldik. 
İlçemize yatırım yapan firmalar 19 sene önce 

de yapıyordu. Fakat o dönem kaynak kişilerin cebine 
aktarılıyordu. Şimdi ise okul yenileme, buz pisti, spor 
alanı gibi yatırımlarla halka hizmet olarak sunuluyor. 

Sizin ucube dediğiniz binalardan milyonlarca 
emlak vergisi alıyor, halka hizmet veriyoruz.

Kadına değer vermediğimizi söylüyorsunuz. 
Meclis gurubuna bakın sizin kaç kadın üyeniz var, 
bizim kaç?

AKDEM diye bir merkezi (Aile Kadın Destekleme 
ve Engelliler Merkezi) Türkiye belediyeciliğine Zeytin-
burnu Belediyesi armağan etti.

Garibanın, hastanın ayağına doktor 
hemşire gidiyor. Türkiye’nin en iyi Koç 
Üniversitesi 
Hastanesi 
ilçemizde bizlere 
hizmet veriyor.

Halka açık 30 
tuvaleti ücretsiz olarak 
işletiyor, her dakika 
temizliğini yapıyoruz. 
Türkiye’de bu işi biz 
başlattık. 

Türkiye’ye örnek Bilgi Evleri ve 
Kütüphaneler projesine biz imza attık. 
İlçemizdeki 11 kütüphanenin 2’si 24 

saat açık.
Türkiye’nin ilk tıbbı bitkiler bahçesini kurduk. 
Yok olmaya yüz tutmuş yüzlerce tarihi eseri 

restore ettik.
Sporla ilgili ilçemize yapılanların hayalini 

kuramazdınız. Zeytinburnu Buz Hokeyi Takımı, 
Dünya Şampiyonu.

Türkiye’de tüm bunları bir arada yapan CHP’li 
bir belediye varsa, basın mensubu arkadaşlarımızı da 
yanımıza alıp gidelim.

Kentsel Dönüşümü, sosyal belediyeciliği, kültü-
rel çalışmaları ve halkla kaynaşmasıyla örnek olduk, 
olmaya da devam edeceğiz. Parklarımız ortada. 120 
dönümlük Askeri lojmanların 95 bin metrekarelik 

yeşillendirme çalışmasıyla da, yeşilin ne ol-
duğunu, ağaç dikmenin ne olduğunu 

örnekleyerek göstereceğiz. 
Zeytinburnu Belediye Başkanı 

Murat Aydın, “Tek bir sevdamız var. 
Kubbede hoş bir seda bırakmak. 

Garibanın yanında, güçlünün 
karşısında olmak. 

Ak Parti bu işi 
iyi yapıyor” 
diyerek konuş-

masına son 
verdi. 

Çatalca’da 5 bin fidan
TOPRAKLA BULUŞTU

Doğaya verilen zararın önüne geçmek ve farkındalık yaratmak için 
düzenlenen “Atıklar Orman Olsun” kampanyasının Ağaç Dikme Şenli-

ği, bugün Çatalca Akalan Mahallesi’nde gerçekleştirildi. Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç, 
Ayazağalı kadınları Sevgi ve Barış Tekne-
si’nde ağırladı. Sarıyer Belediyesi’ne 2014 
yılında bağlanan Ayazağa ve Huzur Mahal-
lesi’nde yaşayan kadınların sorunlarını ve 
taleplerini dinlemek için düzenlenen kah-
valtıya Sarıyer Belediye Meclis Başkan Vekili 
Hüseyin Coşkun, Başkan Yardımcısı Sevgi 
Atalay ve birim müdürleri katıldı. Toplantı-
da kadınlarla bir araya gelen Başkan Genç, 
imar planları ve kentsel dönüşüm konusun-
da halkı yanlış bilgilendirerek rant sağlama-
ya çalışan kesimler olduğunu belirtti. Halkı 
uyaran Başkan Genç, “Sizin yarınınız benim 
yarınım” dedi.
BELEDİYE OLARAK DAHA İYİ BİR NOKTADAYIZ

Toplantıda kadınlara hitaben konuşma 
yapan Başkan Şükrü Genç şunları söyledi:

“Önemli olan insanların hiçbir ayırım 
yapmaksızın barış ve huzur içinde yaşama-
sıdır. Sarıyer Belediyesi olarak şu an baş-
ladığımızdan çok daha iyi bir noktadayız. 
İmar planları ve kentsel dönüşümle ilgili 
sizi kandırmaya çalışanlara itimat etmeyin. 

Bu insanlara kanmamanız gerekiyor. Yoksa 
bugüne kadar atılan adımların hepsi boşa 
gider. Her şey sizin elinizde. Biz büyük bir ça-
bayla elimizden alınan hakkı geri aldık. Bu-
nun sürdürülmesi lazım. Eğer rant olacaksa 
bu toplum için olmalı, birilerinin rahat 
rahat istediği yerde istediği şekilde yaşaması 
için değil. Sizin tek bir dayanağınız var oda 
Sarıyer Belediyesi. Sizi kandırmaya gelenleri 
sakın kapıdan içeri almayın. Çocuklarını-
zın gelecekteki haklarını elinden almayın. 
Bizlerin hatasız iş yapması mümkün değil, 
mutlaka eksiğimiz vardır. Ama olumsuz 
şeylerle birbirimizin moralini bozmak yerine 
ne yapabileceğimizi konuşmak daha doğru 
bana göre. Sürekli olumsuz şeyleri konuş-
mak moral bozar. Buna gerek yok  Sizin 
yarınınız benim yarınım. Sizlerden bütün 
isteğim kadınlar el ele versin. Eğer siz el 
ele verirseniz bırakın Sarıyer’i Türkiye’yi 
ayağa kaldırırsınız. Bunu da çocuklarınızın 
geleceği için yapacaksınız. Yapılan her şeyi 
sahiplenirsek daha sonra yapılanlara da bir 
zemin hazırlamış olursunuz.” n Tuncay 
DAĞLI/Kent Yaşam

SARIYER BELEDIYE BAŞKANI KENTSEL DÖNÜŞÜM KONUSUNDA KADINLARI UYARDI

“Sizi kandırmaya 
çalışanlara itimat 
etmeyin ..!”
Ayazağalı kadınlarla Sevgi ve Barış Teknesi’nde bir araya 
gelen Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç, imar planları 
ve kentsel dönüşüm konusunda halkı uyardı.  Genç, 
insanları yanlış bilgilendirerek rant sağlamaya çalışan ke-
simler olduğunu söyledi ve vatandaşa “Kanmayın” dedi.

Afrin Şehidinin adı Bahçelievler'de yaşayacak...

Şehit Necmettin Yiğit Anaokulu açıldı
Türk Silahlı Kuvvetleri, Suriye'nin Afrin bölgesindeki Zeytin Dalı Harekâtı kapsamında yürüttüğü arama tarama faaliyetleri sırasında meydana 
gelen patlamada yaralanan ve Ankara'da tedavi gördüğü hastanede şehit olan Uzman Çavuş Necmettin Yiğit'in adı Bahçelievler'de yeni yaptırı-
lan anaokuluna verildi. Şehit Uzman Çavuş Necmettin Yiğit (23), annesi Gülcan Yiğit ile birlikte Bahçelievler Zafer Mahallesinde ikamet ediyordu.

208516 basın trafik 
kartım kaybolmuştur hükümsüz-

dür. Selvi Saritaç

14 Mart 2018 Tarihinde 
Kimliğimi Kaybettim Hükümsüz-

dür. Pembe Şerife Küfeci
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Eski üyesi olduğum, bir dönem ilçe 
yönetim kurulu üyeliği yaptığım ÇYDD 
Küçükçekmece, kuruluşunun 20.yılını 
kutluyor. Ülkemizde kız çocuklarının eğitimi 
için, kaybettiğimiz prof. Türkan Saylan 
tarafından 1989 yılında kuruldu Çağdaş 
Yaşamı Destekleme Derneği. ÇYDD tüm 
olumsuzluklara (Ülkenin özel durumu) tüm 
gerici saldırılara rağ-
men dimdik ayakta 
duruyor. Her şeyi ile 
mükemmel olması 
ülke kültürü, yetişme 
tarzı nedeni ile  müm-
kün olmadığı gerçek.
İnsan unsuru olan 
her yerde (eğer orası 
demokratik yöntem-
lerle  yönetiliyorsa) 
ufak tefek kapris-
ler,bencillikler, öne 
çıkma hevesi olduğundan 
yüzde  yüz mükemmeliyet olma 
ihtimali yok. Tüm bu kültürel-geleneksel 
hal ve tavırlara rağmen en az hata yapan sivil 
toplum örgütüdür ÇYDD (Çağdaş Yaşamı 
Destekleme Derneği).

Küçükçekmece Şubesi bır kaç aydın 
tarafından 1998 yılında kuruldu.

ÇYDD Küçükçekmece 20,kuruluş yılını 
etkinliklerle kutlayacak elbette kutlamada 
çoğunluk çocuklarda olacak. Etkinlikle ilgili 
proğram ve duyuruları gazetemizin sayfala-
rında  ve internet sitelerimizde bulabilirsiniz.

Nice 20. Yıllara ÇYDD Küçükçekmece.

Türkiye’nin 
yüz akı ÇYDD

Uygur 
EROL

SIRA BİZDE

AVCILAR- Gerçekleşen programda Avcılar’da hala Deniz 
Otobüsü seferlerinin başlamadığına dikkat çeken ilçe başkanı 
Bozan, yaptığı açıklamada, “Dostlar Bugün 1 Nisan, biz size şaka 
yaptık, biraz kötü ama gerçek bir şaka yaptık. Bize kızdıysanız ve 
sizi üzdüysek bir beklentiye soktuysak affedin. Maalesef deniz 
otobüsü yok ama iskelesi var. Asıl şaka bu değil midir?” diye sordu. 
‘DENİZ VAR DENİZ OTOBÜSÜ YOK’

“Biz 500 bin nüfus denizin kenarında yaşıyoruz deniz burada 
ama deniz otobüsü yok” sözleri ile konuşmasına devam eden 
Bozan, “Denizin kenarında yaşayıp denize sırtını dönen, denizin 
olanaklarından yararlanmayan, bizim kadar bu hatayı düşen 
başka bir ülke var mıdır? Bu  deniz otobüsü iskelesi 90'lı yılların 
ikinci yarısında hizmete girdi; günde birkaç sefer ile biz burada 
yaşayan vatandaşlar şehir içine rahatça gidiyorduk günde birkaç 
sefer ile Bakırköy’e, Kabataş’a, Eminönü’ne rahat konforlu bir şekil-
de  gidiyorduk. Zaman içinde bu seferler kaldırıldı” dedi. 
‘ASLA KABUL EDİLEMEZ’

Bozan sözlerinin sonunda, “Büyük bir ilgisizlik var. Biz bu 
ilgisizliğe anlam veremiyorduk. Ta ki göreve getiriliş biçimi bile 
şaka gibi olan İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Mevlüt 
Uysal'ın yaptığı itirafa kadar. Allah razı olsun onun yaptığı itirafta 

bu ilgisizliğin, haksızlığın nedenini öğrenmiş olduk. Saraydan 
atanan Mevlüt Uysal ne dedi; “Biz en çok oy aldığımız yerlere 
Metro götüreceğiz, Öncelikle onlara hizmet götüreceğiz.” Aldığı 
oya bakarak hizmette önceliğini sıraya koyan zihniyeti kabul et-
miyoruz. Avcılar'da yaşayan her vatandaş gönlündeki Parti'ye oy 
vermekte özgürdür orada ayrılabilirler. Fakat alacakları hizmette 
birleşmek zorundalar alacağımız hizmette birleşmek zorundayız. 
Çünkü yapılacak hizmet her parti'ye oy veren insanların vergileri 
ile yapılıyor böyle bir ayrımcılık asla kabul edilemez” ifadelerini 
kullandı. n Senay BADUR-Kent YAŞAM

Bundan sonra sık sık bir araya geleceklerini, birlik ve beraberlik 
içinde asıl mücadele edilmesi gerekenin sarayda olduğunu söyleyerek 
konuşmasını sürdüren CHP İl Başkanı Canan Kaftancıoğlu, il ve ilçe 
kongreleri sonrası yaşanan olumsuzluklarla ilgili de konuştu. 

“Öncelikle hepinizin emeklerinden dolayı teşekkür ediyorum” 
diyerek konuşmasına devam eden Kaftancıoğlu, “Başarmanın yolu 
inanmaktan geçiyor. Yapacak çok işlerimiz var. Yaşanan olumsuzlukları 
değil, yapacaklarımızı anlatarak İstanbul’a düşman olanlara sandıkta 
dersini vermeliyiz” dedi.
AZ OLSUN BENİM OLSUN DEVRİ BİTTİ

Kendi ikbali ve şahsi menfaatleri için siyaset yapan her kim olursa 
olsun,  kendi İl Başkanlığı döneminde hiç bir karşılığı olmayacağının altını 
çizen Kaftancıoğlu, “Az olsun benim olsun devri bitti. Biz Cumhuriyet 
Halk Partililer olarak, sevmekten önce sayma noktasına özellikle dikkat 

edeceğiz. Memleket bu haldeyken birbirimize en ufak şey söylemeye 
hakkımız yok. Eksiklerimiz olabilir, ama birbirini tamamlayan bir örgüt 
olarak çalışmalarımıza hız vereceğiz” ifadelerini kullandı.

CHP İl Başkanı olarak, inançla yapacakları mücadelede, herkesin 
emeğini gören bir yerden bakacağını, liyakati esas aldığını ve başarıda 
emeği gören bir yerden siyaset yapacağına söz veren Kaftancıoğlu, bir 
müddet örgütü ile basına kapalı görüşerek karşılıklı fikir alış verişinde 
bulundu.

CHP Bakırköy İlçe Başkanı Selçuk Biber’de, hiç bir zaman ekipçilik 
ruhuyla çalışmadığını, bundan sonra da aynı şekilde çalışmaya devam 
edeceğini ve salonda gördüğü kalabalığı her yerde görmek istediğini 
söyledi. “Ben ekipçi davranmıyorsam, sizde davranmayacaksınız. Hizmet 
yarışını 2019 için yapalım ve iktidar olalım” diyerek katılımcılara teşekkür 
etti. n Selvi Sarıtaç / Mahmut Erdinç / Kent Yaşam

Basın açıklamasını gerçekleştiren CHP İstanbul 
İl Başkanı Canan Kaftancıoğlu, ‘CHP’nin yeşil alan 
olarak kalmasını istediği bu arazide tahmini bedeli 
1 milyar 356 milyon 600 bin lira olarak belirlenen 
ihaleyle AVM, rezidans ve otel yapılacak. Sadece üç 
kat yapılabilir olan arazide inşaat alanı 2.5 emsal ile 
100 bin metrekareye çıkan arazide yükseklik sınırı da 
serbest bırakılmış durumda’ dedi. 
‘Kent suçları için 
yargılanacaksınız’

Bu satış ihalesinin bir kent suçu olduğunu ifade 
eden Kaftancıoğlu, “İstanbulluların malı, her birimizin 
hakkı birilerinin rant hırsına kurban gitmek üzere. 
Kente karşı işlenmiş suçlar da en az diğer suçlar kadar 
yaptırıma tabi olmak zorunda. Devlet nüfusunu 
kullanarak belli çıkar çevresi için rant yaratmak başta 
olmak üzere işlediğiniz tüm kent suçları için yargıla-
nacaksınız. İstanbul kalbine saplanan bu hançerleri 
söküp atacak. Herkesi bu satışa dur demeye davet 
ediyoruz. 2019'da bu yaptıklarınızın hesabını önce 
sandıkta sonra da yargıda vereceksiniz” diye konuştu.
‘Cumhuriyet değerleri 
haraç mezat satılıyor’

 “İstanbul'a ihanet ettik” diyenlerin ihanete nasıl 
devam ettiklerini göstermek, İstanbul'u yönetenleri 

uyarmak için toplandıklarını söyleyen Kaftancıoğlu 
“Birazdan bu binada İstanbul'un şantiye olarak gören 
rantiyeciler toplanacak. Birazdan karşımdaki binada 
İstanbul'u sata sata ceplerini dolduranlar yeni bir satış 
için bir araya gelecekler. Bunlar devlete ait ne varsa 
cumhuriyetin mirası ne kaldıysa hepsini haraç mezat 
satmaya çalışıyorlar” dedi.
‘Riskli araziye nasıl 
devasa bina dikecekler’

1966'da okul yapılan bu arazinin bugünlere 
nasıl geldiğini anlatan Kaftancıoğlu, okul arazisinin 
2012 yılında 430 milyon TL karşılığında Çatalca'daki 
bir arazi ile takas edilerek polis lojmanı yapılmak 
üzere İBB'ye verildiğini ama o araziye de lojman 
değil binalar inşa edildiğini söyledi. Aynı yıl Çevre 
ve Şehircilik Bakanlığı'nın devreye girerek arazinin 
imar planlarını değiştirdiğini ve bu değişikliğe CHP'li 
meclis üyelerince iptal davası açıldığını hatırlatan 
Kaftancıoğlu “Bilirkişi raporu lehimize çıktı. Mah-
kemenin imar değişikliğini iptal etmesini önlemek 
için Bakanlar Kurulu kararı ile Etiler'deki arazi riskli 
alan ilan edildi. Şimdi bu riskli araziye devasa binalar 
dikilecek. Kuyruklu yalanlar devam ediyor. Kanunları 
bile isteye çiğneyerek bu araziyi satıyorlar” dedi. 

n FİDAN UĞUR- KENT YAŞAM

Erhan Bozan’dan İBB’ ye manidar gönderme

“iZAHI OLMAYAN
ŞEYiN MiZAHI OLUR”
CHP Avcılar İlçe Başkanı Erhan Bozan, önceki haftalarda İBB Başkanı Mevlüt Uy-
sal tarafından yapılan, “Hizmet noktasında önceliği en çok oy aldığımız yerlere 
tanıyoruz” açıklamalarına dikkat çekerek Uysal’a manidar bir gönderme yaptı

Maltepe Türkiye’nin 
en iyi ilk 10’unda

İnsani Gelişme Vakfı (İNGEV) tarafından 
hazırlanan, “İnsani Gelişme Endeksi” 
raporuna göre Maltepe Belediyesi, 18 
basamak birden yükselerek, 10’uncu sıraya 
yerleşti.  Son 4 yıl içerisinde eğitim, sağlık, 
sosyal yaşam, çevre, altyapı ve ulaşım gibi 
belli başlı alanlarda hızla bir yükseliş sürecine 
giren belediyenin ilk 10’da yer almasına ilişkin 
açıklama yapan Başkan Ali Kılıç, “Emeği geçen 
bütün arkadaşlarıma, Maltepe Belediye 
Meclisi ile Maltepe halkına teşekkür ederim” 
dedi.

Birleşmiş Milletler (BM) Kalkınma Prog-
ramı tarafından 1990’dan bu yana ülkeler 
düzeyinde, Türkiye’de de İnsani Gelişme 
Vakfı (İNGEV) tarafından ilçeler düzeyinde 
düzenlenen “İnsani Gelişme Endeksi-İlçeler 
Raporu”  yayınlandı. İstanbul Üniversitesi 
İktisat Fakültesi’nden Prof. Dr. Murat Şeker’in 
koordine ettiği, Türkiye’den 186 ilçeyi 

kapsayan ve eğitim, sağlık, sosyal yaşam, 
yönetişim, şeffaflık, ekonomik kapasite, 
gelir ve tüketim durumu, altyapı ve ulaşım 
gibi 65 kritere bakılarak yapılan araştırmada 
Maltepe Belediyesi, 28’inci sıradan 10’uncu 
sıraya yükseldi. Listede 18 basamak birden 
yükselen Maltepe Belediyesi, mavi rengin 
temsil ettiği yüksek insani gelişme sınıfından, 
yeşil rengi temsil ettiği çok yüksek insanı 
gelişme sınıfına geçiş yaptı. 

Belediye faaliyet raporları, merkezi ista-
tistikler ve “gizli vatandaş” uygulamasından 
elde edilen verilerle açıklanan rapora yönelik 
bir açıklama yapan Belediye Başkanı Ali 
Kılıç, “Eğitim, sağlık, sosyal yaşam, yönetim, 
şeffaflık, çevre, altyapı gibi birçok kriter de-
ğerlendirmeye tabi tutularak elde edilen bu 
sonuç bizi çok mutlu etti. Emeği geçen bütün 
arkadaşlarıma, Maltepe Belediye Meclisi ile 
Maltepe halkına teşekkür ederim” dedi.

Zeytinburnu’nda Şehir Kütüphanesi Açıldı

Gençlere yönelik yatırımların hız kesmediği Zeytinburnu’nda 7 gün 24 saat açık olan Seyyidnizam ve Mer-
kezefendi Şehir Kütüphanesi, Çevre ve Şehircilik Bakanı Mehmet Özhaseki’nin katılımıyla hizmete açıldı.

Gençlerde okuma alışkanlı-
ğını geliştirmek, kitap sevgisini 
artırmak, okuyucuların kitap-
lardan daha çok faydalanmasını 
sağlamak ve kütüphane kültü-
rünü yaygınlaştırmak amacıyla 
örnek projeler ortaya koyan Zey-
tinburnu Belediyesi çay, çorba ve 
kahvenin ücretsiz olduğu, 7 gün 
24 saat açık olan Seyyidnizam 
ve Merkezefendi Şehir Kütüpha-
neleri’ni hizmete açtı. Okuyan 
ve araştıran bireylerin topluma 
kazandırılması amacıyla hizmete 
giren her iki kütüphanenin açı-
lışını Çevre ve Şehircilik Bakanı 
Mehmet Özhaseki gerçekleştirdi.

Bu hafta 5’nci projenin 
açılışını yaptıklarını belirten 
Zeytinburnu Belediye Başkanı 
Murat Aydın ise, “İki sene önce 
20 tane projemizin açılışını 

Sayın Cumhurbaşkanımızın 
teşrifleriyle gerçekleştirmiştik. 
O gün hemşehrilerimize, sonraki 
süreçte bitirmeyi hedeflediği-
miz projelerimizi müjdelemiş 
ve iki sene içinde bitirme sözü 
vermiştik. Rabbime hamdolsun, 
bu sözümüzü tutmayı başardık 
ve geçtiğimiz haftalarda, Beştel-
siz Yarı Olimpik Kapalı Yüzme 
Havuzu ve Spor Tesisi, Merke-
zefendi Yarı Olimpik Kapalı 
Yüzme Havuzu, Bilgi Evi, Aile 
Sağlığı Merkezi, Semt Konağı, 
Muhtarlık, Otopark, Belgrad-
kapı Sosyal Tesisleri, Yeryüzü 
Doktorları Genel Merkez Binası, 
Hasan Doğan Spor Tesisi ve Spor 
Toto Zeytinburnu Belediyesi Buz 
Pisti’nin açılış ve temel atma 
törenini gerçekleştirdik. Bugün 
ise Seyyidnizam ve Merkezefendi 

Şehir Kütüphanesi’nin açılışını 
gerçekleştiriyoruz. 7 gün 24 saat 
hizmet veren ve sabaha kadar 
dolu olan kütüphaneleri yaptık-
tan sonra bu hizmetin çok büyük 
bir ihtiyaç olduğunu gördük. 
Kütüphanemizdeki gençlerin sa-
yısı her geçen gün artıyor. Şu an 
Merkezefendi Şehir Kütüphane-
mizin yaklaşık 10 bin tane üyesi 
var. Bu sebeple kütüphanelere 
girince gelecekle ilgili büyük bir 
umut içerisine giriyorum.” diye 
konuştu.

Konuşmasının ardından 
Bakan Özhaseki ile birlikte Sey-
yidnizam ve Merkezefendi Şehir 
Kütüphanesi’ni gezen Başkan 
Aydın, ilçede faaliyete açılan 
diğer projeler hakkında da bilgi 
verdi.

n Kent Yaşam

Kaftancıoğlu, Bakırköy 
Örgütü İle Buluştu
Adaylık döneminde, “Seçildikten sonra siz değil, 
ben sizin yanınıza geleceğim”  diyen CHP İstan-
bul İl Başkanı Canan Kaftancıoğlu, Bakırköy İlçe 
Başkanlığı’nı ziyaret ederek örgütüyle buluştu.

CHP İstanbul İl Örgütü, Etiler Polis Okulu arazisisin ihaleye çıkarılmasını protesto etti

Kaftancıoğlu; Bu arazinin 
satılması kent suçudur  
İstanbul’un en değerli arazile-

rinden Etiler Polis Okulu’nun 
üzerinde bulunduğu 31 bin 

885 metrekarelik parselin  
İstanbul Büyükşehir Beledi-

yesi (İBB) tarafından ihaleye 
çıkarılması üzerine İstanbul 

Büyükşehir Belediyesi’nin 
önünde bir basın açıklaması 

gerçekleştiren CHP İstanbul İl 
Örgütü, İBB’yi protesto etti. 

YILIN EĞİTİMCİSİ; “ÜMİT KALKO”

Uluslararası Türksoy'la İpekyolu Dergisi 
ve İpekyolu Stratejik Araştırmalar Derneği'nin 
birlikte düzenlediği 14'üncü İpekyolu Yılın 
Altın Adamları Ödül Töreni gerçekleşti. Ödül 
töreni;  Kazakistan, Azerbaycan, Kırgızistan, 
Özbekistan, Rusya Federasyonu, Romanya, 
Bosna-Hersek, Gürcistan, Hollanda, Almanya 
başta olmak üzere pek çok ülkedeki başarılı 
isimleri buluşturdu. Törende İş dünyası, kül-
tür-sanat, siyaset, yerel yönetimler, akademi, 
Türk Dünyası gibi farklı kategorilerde belirlenen 
başarılı isimler ödüllendirildi. Mektebim 
Kurucusu ve Yönetim Kurulu Başkanı Ümit 
Kalko “Yılın Eğitimcisi” ödülüne layık görüldü. 
Törende TBMM İdare Amiri, Çorum Milletvekili 
Salım Uslu, Edelstaal Group Yönetim Kurulu 
Başkanı Turgut Torunoğulları, FOX TV Haber 
Genel Yayın Yönetmeni Doğan Şentürk ve daha 
bir çok isim ödül aldı.

Ödül töreni hakkında konuşan İpekyolu 
Dergisi imtiyaz sahibi ve İpekyolu Stratejik 
Araştırmalar Derneği Başkanı Seyfullah 
Türksoy, ''Her yıl olduğu gibi bu yılki törenimizle 
de sağlam gönül köprüleri kuruyoruz. Ödüle 
layık görülen her ismin titizlikle belirleniyor. İş 
dünyası, kültür-sanat, siyaset, yerel yönetimler, 
akademi, Türk Dünyası gibi farklı kategorilerde 
belirlenen başarılı isimler 14 yıldır İpekyolu 
çatısı altında güzel bir dostluk ve işbirliği tab-
losu sergiliyor. Ülkemizin birlik ve beraberliğe 
büyük ihtiyaç duyduğu bir ortamda, bu tür 
etkinliklerin çok faydalı olduğu inancındayım'' 
şeklinde konuştu.

Törene konuk olarak katılan  eski Avrupa 
Birliği Bakanı Egemen Bağış, ''İnsanlık İpek-
yolu'nun önemini yeniden anlamaya başladı. 
Tarih boyunca İpekyolu'nun en önemli geçiş 
noktası olan ülkemiz şimdi yeniden bir yıldız 
gibi parlamaya başladı. Dünyadaki stratejik 
konumumuz, genç nüfusumuz, enerji kaynak-
larına olan coğrafi yakınlığımız, milletimizin 
çalışkanlığı ve azmi Türkiye'yi farklı bir boyuta 
taşıyor. Bunu ön gören bu medya  14'üncü yılını 
kutluyor. İstanbul gibi doğunun en batılı, batı-
nın en doğulu, Avrupa'nın en Asyalı,  Asya'nın 
en Avrupa şehrinde böyle anlamlı bir törende 
bulunmak benim için mutluluk vesilesi'' dedi.

Yılın Eğitimcisi Ödülünü alan Mektebim 
Kurucusu Ümit Kalko, ''Bu ödüller, bizleri 
hedeflerimize daha çok motive eden bir araç. 
Yayın grubuna çok teşekkür ediyoruz. Bizim 
yaptığımız çok stratejik bir iş. Eğitim sektörü 

artık geçmiş dönemlere göre daha ön planda 
olan bir iş. Özellikle 15 Temmuz darbe kalkış-
masında gördük ki; sadece eğitimle bazı şeyler 
olmuyor. Çünkü bu darbe kalkışmasını kimler 
yaptı diye baktığımızda hepsinin eğitimli 
insanlar olduğunu görüyoruz. Ama içlerinde 
vatan, millet ve bayrak sevgisi yoktu. Demek 
ki bunlar olmadan eğitim verilirse vatan 
hainleri ortaya çıkabiliyor. Çağdaş ve muasır 
medeniyetler seviyesine ulaşabilmemizin tek 
yolu tabii ki eğitimden geçiyor. Bizim gibi özel 
okulcuların çok daha büyük işler yapması, çok 
daha güzel okullar açması ve geleceğe akıl, 
bilim yolundan gidecek nesiller yetiştirmesi 
gerekiyor. Bu ödülü çok kıymetli dostum eski 
Avrupa Birliği Bakanımız ve Başmüzakerecimiz 
Sayın Egemen Bağış’tan almak benim için ayrı 
bir kıvanç kaynağı oldu '' şeklinde konuştu.  

n KENTYAŞAM

Bu yıl 14'üncüsü düzenlenen İpekyolu Yılın Altın Adamları 
Ödülleri İstanbul'da düzenlenen törenle sahiplerini buldu.
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Alatepe : “Allah ömrümden 
alıp Erdoğan’a versin”

Esenyurt Belediye Başkanı Ali Murat 
Alatepe, katıldığı bir programda ilginç 
bir çıkışta bulundu. "Allah ömrümden 
alsın Erdoğan'a versin" diyen Alatepe, 
"Bizim ona ihtiyacımız var" ifadelerini 
kullandı.
ALATEPE'NİN O AÇIKLAMALARI ŞÖYLE:

“Ben 50 yaşında bir kardeşinizim. 
Hiç hedefim olmadı, çocukken önüme 
konan bir hedef yoktu. Allah ondan razı 
olsun, şu anda bir hedefim var 2023. 
Ben hedeflerin adamı olsun Erdoğan’ın 
sayesinde. Bu ülkenin hedefi oldu-
ğu onun sayesinde öğrendim. Biz bu 
hedeflere giderken umuyoruz ki onun 
yaşı 2023’e yetecek. Allah verecek ömür 
ona yetecek. 2053’de de piri pak bir 
dede olur şöyle başımızda durur. Devleti 
yönetir, bilgisini birikimini bizlere akta-
rır. Çünkü bir dünya lideri o. Ömründe 
eğer bir sıkıntı olacaksa Allah ömrüm-
den alsın onun ömrüne versin gıkım 
çıkarsa namerdim bizim ona ihtiyacı-
mız var. Tüm ümmetin ona ihtiyacı var. 
Esenyurt’un Erdoğan’a çok ihtiyacı var. 
Burayı kaybedersek Kudüs’ü kaybederiz, 

İslam’ı kaybederiz, Mekke’yi kaybede-
riz.”demişti. Sert tartışma ve açıklama-
ra neden olan Alatepe’nin bu konuşması 
yeni bir açıklamaya neden oldu.
BİRLİKTELİK VURGUSU YAPTIM..! 

‘’Esenyurt’u kaybedersek Kudüsü 
kaybederiz, İslam’ı kaybederiz, Mek-
ke’yi kaybederiz ‘ diyen Esenyurt Bele-
diye Başkanı A. Murat Alatepe sözlerine 
açıklık getirdi.

Alatepe, her görüşten ve yüzlerce 
insanın bulunduğu bir toplantıda bir-
liktelik vurgusu yapmak adına böyle bir 
konuşma yaptığını dile getirdi. 
AYNI GÖRÜŞÜ PAYLAŞIYORUM

Kamuoyunda çeşitli türden tepkilere 
neden olan konuşmasının sadece iki 
satırlık bölümüne bakılıp bir bardak 
suda fırtınalar koparıldığını söyleyen 
Alatepe, oysaki konuşmamın bütününe 
bakılsaydı bu eleştiriler olmayacaktı. 
Her görüşten insanın yer aldığı toplan-
tıda birlikteliğimizi ve kardeşliğimizi 
vurguladık. Onun ötesinde konuşmam-
daki sözlerimin arkasındayım ve aynı 
görüşü paylaşıyorum.

Kocatepe İlkokulu’nda gerçekleştiri-
len seminerde, Kavak; alerjinin en çok 
sarışın insanlarda geliştiğini söyleye-
rek, alerjiye karşı alınması gereken 
önlemleri anlattı. 
BAŞLICA SEBEP: GENETİK YATKINLIK

Alerjinin genetik bir yatkınlık so-
nucu ortaya çıktığını belirten Uzm. Dr. 
Selda Kavak, “ Anneler ben çocuğuma 
iyi bakamıyor muyum?’ diye sorgula-
masın. Çünkü alerjik reaksiyon bunun-
la ilgili değildir. Stresli yaşam ortamı, 
gıdalardaki katkı maddelerinin artması 
ve içinde bulunduğumuz mevsim aler-
jiyi tetikler. Ev tozu ve akarları, polenler 
ve arı sokmaları da başlıca sebeplerden-
dir” diye konuştu. 
SARIŞINLAR DİKKAT!

Uzm. Dr. Selda Kavak özellikle sarı-
şın ve açık tenli insanların risk altında 
olduğuna dikkat çekerek, “ Karadeniz 

bölgesinde yapılan araştırmalarda 
yüzde 80 alerji olan aile grupları var. 
Karadeniz’in çok etkilendiği Çernobil 
olayı da bunun bir sebebi olabilir. Esmer 
bir kişiye göre sarışınlar genetik olarak 
da alerjiye daha yatkındır” dedi. 
ALERJİYLE NASIL BAŞA ÇIKACAĞIZ?

Ebeveynlere özellikle piknik ko-
nusunda uyarılarda bulunan Kavak, 
önemli tavsiyelerde bulundu.

“ Çok ağaç olan yerlerde polenlerde 
fazla olacağı için alerjisi olanlar dikkat 
etmeli. Anneler, evlerde yünlü eşyalar 
kullanmayın. Çocuklarınızın odasında 
peluş oyuncaklar tutmayın. Çocuklarını-
zın kıyafetleri yastık ve yorganları yünlü 
olmasın. Yün kazak örenlerin, orlon kul-
lanmasını tavsiye ediyoruz ve kıyafetlerde 
kesinlikle pamuklu olanları tercih etme-
nizi istiyoruz. Ev temizliğinde de çamaşır 
suyunu önermiyoruz.” n Kent Yaşam

Dernek tüzüğü gereği kongre sonrası 
toplantı en yaşlı yönetim kurulu üye sıfatı 
ile Mustafa Dolu başkanlığında açıldı. 
Daha sonra yönetim kurulu üyeleri oy 
birliği ile Mehmet Mert'i Yönetim Kurulu 
Başkanlığına getirdi. Başkan Vekilliğine 
Mustafa Dolu, Genel Sekreterliğe Selçuk 
Onur, Saymanlığa Mehmet Remzi Tanış, 
Başkan Yardımcılıklarına ise Celal Karaali, 
Hüseyin Çetiner ve Leyla Peker oy birliği ile 
getirildi.
Dernek merkezinde 
nöbetçi yönetici olacak

İGD Başkanı Mehmet Mert artık der-
neğimiz rüştünü ispat etmiş ve hizmet 
çıtasını belli bir seviyeye çıkartmıştır diye 
sözlerine başlayarak yeni yönetim kuru-
lunun görev süresince gündeme alacağı 
faaliyetlerle ilgili bilgiler verdi.

İGD Başkanı Mehmet Mert geri bırak-
tığımız dönemde yapılan faaliyetlerden; 
eğitim seminerleri, aylık buluşmalar, 
zirvedekiler ödül törenleri, önemli günler-
de düzenlenen balo ve yemeklerin önümüz-
deki dönemde de daha görkemli ve daha 
nitelikli bir şekilde devam edecek. Mert; 
'Öncelikle dernek merkez ofisinde her gün 
bir yönetim kurulu üyemiz sabah 10.00 

akşam 17.00 arası nöbetçi yönetici görevi 
alacak ve dernek merkezi hafta içi açık 
olacak. 

Bugün burada belirleyeceğimiz komis-
yonlarda görev alacak arkadaşlar inanı-
yorum ki görev aldıkları projeleri hayata 
geçirmek için çalışacaklardır. Her on beş 
günde bir geleneksel yönetim kurulu 
toplantılarımız devam edecek. Bu toplan-
tılarda beyin cim lastiği yapmakla birlikte 
aldığımız kararları yerine getireceğiz. Her 
zamanki gibi, cağız, cuğuz lafları yerine, 
yaptık, ettik, buyurun işte burada lafları 
edeceğiz...'
Komisyonlar oluşturuldu

Daha sonra yapılacak hizmetlerle ilgili 
kurulan komisyonlarda şu isimler görev 
aldı:

Basın İlan Kurumu'ndan destek talep 
dilekçesini Mustafa Dolu, Kiptaş ve TO-
Kİ'den evsiz üyelere ev girişimlerini Selçuk 
Onur, aylık buluşma, söyleşiler ve Avrupa 
Birliği ile proje görüşmelerini Leyla Peker, 
Remzi Tanış, yeni üye kartlarının yapımı 
Neslihan Soyhan, İlke Duyan, İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi ile ücretsiz kartların 
takibini Celal Karaali ve Mustafa Küpeli 
üstlendiler. n Kent Yaşam

Yetenekli engellileri keşfetmek amacıyla 
Bağcılar Belediyesi ve Türkiye Beyazay Derne-
ği tarafından organize edilen “Bizi yeteneğin-
den mahrum bırakma. Renklerin dünyasına 
sen de katıl” sloganlı “Bu Tuval Senin” isimli 
resim yarışması büyük ilgi görüyor.

Yüzde 40 ve üzeri engel oranına sahip 
herkesin katılabileceği yarışmaya başvurular 
30 Mart’ta sona erdi. Yarışmaya Diyarba-
kır’dan Trabzon’a, Batman’dan Aydın’a kadar 
Türkiye’nin dört bir tarafından 595 engelli 
başvuruda bulundu. 
“Hayalindeki İstanbul’u 
ayaklarıyla anlattı”

Elden teslim edilen veya kargoyla gön-
derilen eserler Bağcılar Belediyesi Engelliler 

Sarayı’nda toplandı. Konusu serbest olan 
yarışmada engelliler duygu, hayal ve düşün-
celerini tuvale aktarmak için pastel, kuru ve 
yağlı boyalardan birini tercih etti.

Tablolar arasında 33 yaşındaki Semra 
Çelik’in ayaklarıyla yaptığı “Hayalimdeki 
İstanbul” isimli eser dikkat çekiyor. Küçükken 
geçirdiği kaza sonucu iki kolunu kaybeden 
Semra, ayaklarıyla yaptığı resimde gördüğü 
bir rüyayı anlatıyor.
“Suriyeli engelli Zeytin Dalı 
Harekatı’nı resmetti”

Aydın’dan katılan şizofreni hastası Meh-
met Günay Demiröz ise “Korkuyorum” isimli 
resim yaptı. Demiröz’ün iç dünyasını yansıtan 
tablonun üzerine “Bırakma beni insanlar kötü, 

bırakma beni korkuyorum” notu bırakılmış.
Yarışmaya Suriyeli engelli Zare Kaplan da 

Diyarbakır’dan resim gönderdi. 25 yaşındaki 
Kaplan, memleketinde Türk Ordusu’nun 
başarılı bir şekilde yürüttüğü Zeytin Dalı 
Harekatı’nı konu etti. 
 “Jüride çok ünlü 
bir ressam da bulunuyor”

Resimler aralarında dünyaca ünlü Türk 
ressam Ahmet Güneştekin’in de bulunduğu 
jüri tarafından değerlendirilecek. Başarılı en-
gelliler için ödül töreni, 28.04.2018 tarihinde 
Bağcılar Engelliler Sarayı’nda yapılacak. Dere-
celendirme; ilk üç ile sınırlı olmayıp, yetenekli 
bulunan eser sahipleri ödüllendirilecek.

Kent Yaşam

AK Parti Sarıyer ve İstanbul Büyükşehir Belediye 
Meclis Üyesi Hicran Hamza Çelikyay, öğretim üyesi 
olarak göreve başlaması nedeniyle meclis üyelikle-
rinden istifa etti.

İstifasını Sarıyer Belediye Başkanlığına yazdığı 
dilekçe ile bildiren Çelikyay, Düzce Üniversitesi Ak-
çakoca Bey Siyasal Bilgiler Fakültesi Siyaset Bilimi 
ve Kamu Yönetimi bölümünde doktor öğretim üyesi 
olarak görev yapacak. 

Yeni görevi nedeniyle hukuki zorunluluktan 
meclis üyeliğinden istifa eden Çelikyay’ın yerine 
Sarıyer Belediye Meclisi’ne yedek üyelerden Mu-
ammer Nur, İBB’ye ise AK Parti listesinden meclis 
üyesi Hüseyin Coşgun gelecek.  n Kent Yaşam

Esenyurt Belediye Başkanı Alatepe, katıldığı bir programda "Allah öm-
rümden alsın Erdoğan'ın ömrüne versin gıkım çıkarsa namerdim" dedi. 

Alatepe, aynı konuşmasında "Esenyurt'u kaybedersek Kudüs’ü kaybe-
deriz, İslam’ı kaybederiz, Mekke’yi kaybederiz." ifadelerini kullandı. BAHAR GELDİ, ALERJİ KAPIDA!

SARIŞINLAR DİKKAT!
Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Selda Kavak, Küçükçekmece Belediye-
si’nin düzenlediği “ Astım ve Alerji” konulu seminerde ebeveynlerle bir araya geldi. 

İGD Yeni dönemde yeni 
yönetimiyle göreve hazır
İGD 12. Olağan Genel Kurul sonrası göreve gelen İstanbul Gazeteciler Derneği Yönetim Kurulu gö-
rev dağılımı yaparak yeni hizmetler için kolları sıvadı. Eğitim seminerleri, geziler, ödül törenleri 
ve yerel basın mevzuatının meclise taşınması, öncelikli olarak gündeme getirilen konular oldu.

İstanbul Gazeteciler Derneğinde Yeni Dönem

İstanbul’da görev yapan ga-
zetecilerin oluşturduğu İstan-
bul Gazeteciler Derneği (İGD) 
12. Olağan Genel Kurulu’nu 
31 Mart 2018 Cumartesi günü 
kendi yerinde gerçekleştirdi. 
Büyükçekmece Kaya Milenyum 
AVM’de ki dernek merkezinde 
gerçekleştirilen kongreye 
meslek erbaplarının yakın 
ilgisi vardı. 
YÖNETİM RAPORU-
NA TAM NOT

İGD’nin meslek erbapla-
rına hizmet verdiği Dernek 
merkezinde gerçekleşen ve 
İstanbul’un birçok noktasında 
gazetecilik mesleğini yürüten 

meslek temsilcilerinin 
yoğun ilgi gösterdiği 
kongrede Yönetim ve 
denetim kurullarının 

çalışmaları anlatıl-
dı ve oylamaya 
sunuldu. Oy 
çokluğuyla 

onaylanan 

raporların ardından yeni dönem 
için aday liste divana verildi
MERT’İN YENİ DÖNEM 
YOL ARKADAŞLARI..

 Tuncer Dağ, Mustafa Küpeli, 
Hüseyin Şengül ve Berrin Yeşil-
tepe’nin görev aldığı Divan’a 
Mehmet Mert’in listesinin dışın-
da başka liste sunulmadığından 
2015’den bu güne görevde bulu-
nan İGD yeni Yönetim, Denetim 
ve Disiplin Kurulu üyeleri oy 
çokluğuyla kabul edildi

İŞTE İGD’NİN 
YÖNETİM KURULU

• Mehmet Mert • Mustafa 
Dolu • Hüseyin Çetiner • Celal 

Karaali • M. Remzi Tanış • 
Selçuk Onur • Leyla Peker • 
Müge Cesur Özmen • Kadir 
Çetin • Eren Ermiş • Osman 

İslam • Durbey Duran • Nesli-
han Soyhan • İlke Duyan

DENETİM KURULU

DİSİPLİN KURULU

• Zafer Yiğiter • Barış 
Emregül • Nusret Kafasıbü-

yük • Oktay Apaydın 
• Tolga Bora Yılmaz 

• Serpin Alpaslan

• Hasan Hınıslı • Mustafa 
Küpeli • Çetin Yılmaz • Savaş 

Atak • Bayram Kırtaş • Filiz 
Özsoy

İGD, “tam gaz devam” yetkisi aldı

“Engelli resim yarışmasına Türkiye’nin dört bir yanından yoğun başvuru”

Yetenekli engellilerden “Bu Tuval Senin” sergisi

AK Parti’li Çelikyay meclis üyeliğinden istifa etti..!

Yetenekli engellileri keşfetmek amacıyla Bağcılar Belediyesi ve Türkiye Beyazay Derneği tarafından düzenlenen “Bu 
Tuval Senin” resim yarışmasına Diyarbakır’dan Trabzon’a kadar Türkiye’nin dört bir yanından 595 başvuru yapıldı. Ya-
rışmacılar arasında rüyalarını tuvale ayağıyla resmeden de var eserinde Zeytin Dalı Harekatı’nı anlatan Suriyeli de. 
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Uluslarası kuruluşlar tarafından her yıl açıklanan rapora göre bu yıl da “mutsuz insanlar ülkesi” olma kaderimiz değişmedi..

MUTLU DEĞILIZ, 
OLAMIYORUZ..!

OECD gibi uluslararası 
kuruluşlar tarafından her 

yıl yapılan araştırmalar so-
nucu yapılan açıklamalarda 
Türk toplumunun mutluluk 

endeksi hep alt sıralarda 
çıkıyor. Yani kadınından er-

keğine, gencinden yaşlısına 
mutsuz insanların yaşadığı 

bir ülke olup çıktık.
Ekonomik İşbirliği ve Kalkınma Teşkila-

tı’nın (OECD) bu yıl açıklanan “Daha İyi Yaşam 
Endeksi’ndeki “yaşamdan memnuniyet” 
anketinde de 35 ülke arasında sondan 4’ncü 
olduk. Az kazanç, işsizlik, fazla mesai, kirli 
hava, sağlıksız su, düşük eğitim düzeyi, 
üretime katkıda bulunan kadın sayısının 
azlığı gibi nedenler ülkemiz insanını mutsuz 
ediyor.  OECD’nin yaşamdan memnuniyeti 
araştıran anketindeki ülkeler arası ortalama 
10 üzerinden 6,5 puan olduğu halde Türkiye, 
5,5 puanla en kötü durumdaki ülkeler 
arasında yer aldı. Norveç’in 7,6 ile “halkı 
hayatından en memnun” ülke olduğu listede 
Türkiye’nin arkasında Macaristan, Yunanis-
tan ve Portekiz bulunuyor.
ISTANBUL’DAKI MUTSUZLUK 
NEDENLERI DAHA ÇOK

Öte yandan değişik araştırma kuruluş-
ları tarafından şehirlerin yaşam kalitesi ve 
insanları mutsuz eden nedenlerin tespit 
edildiği anketlerde ise İstanbul hep ön sıra-
da yer alıyor. Trafik çilesi, çarpık kentleşme, 
aşırı nüfus yoğunluğu, işsizlik ve geçim 
sıkıntısı bu metropol kenti yaşanmaz eden 
nedenler arasında gösteriliyor.
HANE HALKI GELIRI OECD 
ORTALAMASININ ALTINDA

Türk insanının mutsuzluğunun başlıca 
nedenleri arasında aile gelirinin çok düşük 
olması ilk sırada yer alıyor. Türkiye’de yıllık 
hane halkı harcanabilir kişisel gelir miktarı 
19,139 TL iken (4,833 dolar) OECD ortalaması 
30,563 dolar. Öte yandan Türkiye, 15-64 
yaş arasında iş sahibi olma oranıyla (yüzde 
51), yüzde 67 olan OECD ortalamasının çok 
altında bulunan ülkeler arasında yer alıyor. 
Çalışan insan nüfusunda kadınların oranı 
ise sadece yüzde 31. Ayrıca çalışanların 
yüzde 34’ünün çok uzun saatler (haftada 
50 saatten fazla) çalıştığını belirtmesi de 
Türkiye’yi yine OECD ortalamasının (yüzde 
13) gerisine itiyor. Bu arada iyi eğitim alma 
ve yetenek sahibi olma da iş bulmada önem-
li faktörlerden sayılıyor. Türkiye’de orta 
öğretimi tamamlayan 25-64 yaş arasındaki 
yetişkinlerin oranı yüzde 39’la yine OECD 
ortalamasının (yüzde 74) oldukça altında 
bulunuyor. Üniversiteyi bitiren erkeklerin 
oranı ise yüzde 43’le kadınların (yüzde 34) 
üzerinde.
HAVA KIRLILIĞI DE 
INSANLARI MUTSUZ EDIYOR

Ortalama yaşam süresi konusunda 78 
yılla OECD ortalamasının (80) 2 yıl gerisinde 
olsak da sağlıklı yaşamanın en önemli 
faktörlerinden olan temiz hava konusunda 
olumlu şeyler söylemek mümkün değil. 
Çünkü hava kirliliğine yol açan maddeler 
OECD ortalamasına göre metreküpte 13,9 
mikrogram olduğu halde Türkiye’de bu 
rakam 20 mikrogram olarak, akciğerde ve 
sağlıkta hasara yol açabilecek bir seviyede 
bulunuyor. İçme suyu kalitesinde de ne 
yazıkki çok iyi durumda olduğumuzu söyle-
nemez. Türkiye’de yaşayan insanların yüzde 
63’ü su kalitesinden memnun olduğunu 
belirtirken OECD’de bu oran yüzde 81 düze-
yinde bulunuyor.
MUTSUZLUK ÜRETIMI DÜŞÜRÜYOR

Endeksteki “iş-yaşam dengesi”nde en iyi 
performans, 9.3 puanla Hollanda’ya aitken 
Türkiye 5.5 puanla sonuncu sırada yer alıyor. 
Uzmanlar ise sağlıksız ve mutsuz çalışan-
ların uzun saatler çalışsalar bile üretime 
katkılarının daha az olduğunu belirtiyorlar. 
Buna neden olarak da çalışanlarda görülen 
tükenmişlik sendromu ve bunu izleyen işten 
ayrılmaların kaynak israfı yaratması ile diğer 
çalışanların işlerine odaklanmak yerine yeni 
çalışanı eğitmek için zaman ve emek harca-
mak zorunda kalmaları olarak gösteriliyor.
ÖNCEKI YILLARDA DA 
DURUM AYNIYDI

Mutluluk ve hayattan memnun olama 
konusunda uluslararası kuruluşlar tarafın-
dan yapılan araştırma sonuçlarına göre Tür-
kiye’deki durum yıllardan beri değişmiyor. 

2013 yılındaki anket çalışmasında 
Avustralya dünyanın en mutlu ülkeleri 
arasında birinciliği alırken, Türkiye, OECD'nin 
hazırladığı 'mutluluk endeksinde' en son 
sırada yer aldı. 

OECD tarafından 2015 yılında ‘Öğrenci 
Refahı’ konulu anket yapıldı. 15 yaş düze-
yinde programa katılan öğrencilerle yapılan 
yaşam memnuniyeti anket çalışmasına göre 
Türkiye, OECD ülkeleri arasında son sırada 
yer aldı. Yani OECD’nin en mutsuz öğrencile-
rinin Türkiye’de olduğu açıklandı.

2016. Birleşmiş Milletler Sürdürülebilir 
Kalkınma Ağı'nın hazırladığı 2016 Dünya 
Mutluluk Raporu’nda ise dünyanın en mutlu 
ülkesinin Danimarka, en mutsuz ülkesininse 
Burundi olduğunu ortaya koydu. Türkiye, 
78'inci sırada yer aldı.

n Tuncay DAĞLI-Kent Yaşam

TEMEL MUTSUZLUK
NEDENLERIMIZ

l Kazanılan para geçinmeye yetmiyor.  

l İşsiz sayısı, özellikle genç nesilde çok 

yüksek. l Kadınların çalışma ve üretimdeki 

sayısı yetersiz. l Çalışma süreleri çok uzun, 

ücretsiz mesaiye kalanlar var. l Toplumun 

eğitim düzeyi düşük l Üniversite mezunları 

arasında kadın sayısı çok az. l Özellikle bü-

yükşehirlerdeki hava kirliliği insan sağlığını 

ciddi boyutta tehdit ediyor. l İçme suyu 

kalitesi gelişmiş ülkelerin çok altında.

Sultangazi Belediyesi tara-
fından gündemi anlamak ve 
yorumlamak için bir sempozyum 
düzenlendi. "Türkiye ve Dünya 
Gündemi" isimli sempozyuma 
konuşmacı olarak Sabah Gazetesi 
köşe yazarı Melih Altınok, 24 TV 
Genel Yayın Yönetmeni Murat 
Çiçek ve Akşam Gazetesi köşe ya-
zarı Hikmet Genç katıldı. Sultan-
gazi Belediyesi Nikâh Salonu’nda 
saat 19.30’da başlayan sempoz-
yumu dinlemek üzere Sultangazi 
Belediye Başkanı Cahit Altunay 
da dinleyiciler arasındaki yerini 
aldı.

Sempozyumdan önce bir 
konuşma yapan Belediye Baş-
kanı Altunay, "Zaman zaman 
böyle güzel birlikteliklere vesile 
olacak programları bu salonlarda 
düzenliyoruz. İnanıyorum ki en 
güzellerinden bir tanesi de bu 

akşam icra edeceğimiz, sıcak 
gündemi paylaşacağımız, her za-
man televizyonlardan izleyerek 
kendilerinden istifade ettiğimiz 
arkadaşlarımız istedik ki Sultan-
gazi’mize misafir olsunlar. Son 
zamanlarda ülkemizi yazılı ve 
görsel basından takip ediyoruz. 
En önemli başarılarından birine 
tanıklık ediyoruz. Nedir o? Gerek 
Afrin harekâtı, gerekse ardından 
dünya liderleri diyebileceğimiz 
Rusya’nın ve İran’ın en üst düzey 
yetkilileri ilçemizde bugüne ka-
dar gelmiş geçmiş en büyük ya-
tırımların temelini atarken, Su-
riye meselesini de enine boyuna 
konuşarak tartışmalar yaptılar. 
Bu akşam inanıyorum ki konuş-
macılarımız bu sıcak gündemi 
değerlendirecekler" dedi.

n KENT YAŞAM

2 Nisan Dünya Otizm Farkındalık Günü
3 Nisan Türk kadınlarına belediye seçimlerinde seçme ve seçilme hakkı 
tanıyan yeni Belediyeler Kanunu kabul edildi.
4 Nisan Milliyetçi Hareket Partisi Genel Başkanı Alparslan Türkeş Vefat etti.
5 Nisan Avukatlar günü
6 Nisan İstanbul Fatih Sultan Mehmet Tarafından Kuşatıldı.
7 nisan Kimyagerler Günü Ve Kimyagerler Haftası

Hazinedar sessizliğini bozarak,
Cumhurbaşkanı 

Erdoğan'a çağrıda bulundu
Üç ay önce İçişleri Bakan-

lığı’nın hakkında sürdürdüğü 
soruşma gereği görevinden uzak-
laştırılan Beşiktaş Belediye Başka-
nı Av. Murat Hazinedar, geçtiğimiz 
günlerde emniyet yetkililerinin 
Beşiktaş Belediyesi’nin bilgisayar-
larına el koyması üzerine basında 
yer alan haberler dolayısıyla üç 
aylık sessizliğini bozarak sosyal 
paylaşım hesabından Cumhurbaş-
kanı Erdoğan’a çağrıda bulundu.

 Kendisi, ailesi ve başkanlık 
yaptığı Beşiktaş Belediyesi ile ilgili 
medyaya yıpratıcı ve asılsız ha-
berlerin servis edildiğini ve devam 
eden soruşturmanın sağlıklı bir 
şekilde yürütülmesi gerektiğini 
ifade eden Hazinedar, Cumhur-
başkanı Erdoğan’a ‘Allah rızası 
için bu hukuksuzluğa el koyun’ 
diye seslenerek şunları ifade etti;

Sevgili İstanbul, Aziz Vatan-
daşlarım,

Beşiktaş Belediye Başkanlı-
ğı  görevimden geçici uzaklaştı-
rıldığım 4 Ocak 2018 tarihinden 
bu yana devletimin verdiği 
karara dair polemiklerden uzak ve 
sağlıklı bir soruşturma sürecinin 
işlemesine yardımcı olmak adına 
bekledim.

Aralık ayının başından 
itibaren 4 ayı aşkın süredir devam 
eden İçişleri Bakanlığı Müfettişle-
rinin tahkikatlarına dair bilgime 
başvuracaklarını ve yasaların amir 
hükümlerine uyarak benimle 
de görüşerek soruşturmalarını 
tamamlayacaklarını düşündüm.

4 ay geçmesine rağmen ne 
arayan oldu ne de bu soruşturma-
ların muhatabı olan şahsımdan 
bilgi isteyen...

Şunun özellikle bilinmesini 
istiyorum;

4 yıldır Türkiye’nin en fazla 
teftiş geçiren Belediye Başkanı 
ve Belediyesi olduk. (200 ‘ün 
üzerinde)

Aralık ayından itibaren 25 
İçişleri Bakanlığı Mülkiye Başmü-
fettişleri, Mülkiye Müfettişleri, 
Mahalli idareler kontrolörleri ve 
diğer teftiş elemanları ile denetim 
yapılmaktadır.

Belediye Başkanlığı görevim 
ile ilgili 4 yılı doldurmama rağmen 
hakkımda açılmış tek bir kovuş-
turma bulunmamaktadır.

Yani tek bir dava yoktur. Ancak 
belli ki bundan rahatsız olanlar bu 
durumu değiştirmek için olağa-
nüstü bir gayret göstermektedirler.

Türkiye rekoru ile seçilmiş bir 
Belediye Başkanını önce Fetö ile 
suçladılar. Devletimin İstihbaratı, 
Emniyet Teşkilatı kaynaklı olma-
yan, Belediyemiz ve şahsımla hu-
sumeti olan bir meczubun şikâyeti 
ve ihbarı ile Fetö örgüt üyeliğinden 
soruşturma açtılar, şahsıma ve 
aileme yurtdışı yasağı koydular.

20 aydır hakkımda Adli 
Kontrol uygulanmasına rağmen 
ceza soruşturma hukukunun 
yasal zorunluluğu olan ifademi 
dahi almadılar. Bilgi vermediler, 
Avukatlarımla görüşmediler.

Türk Hukuk tarihinde ya-
şanan kötü örneklere yenilerini 
eklediler.

Hakkımda ki soruşturma-
larda, 2007 ile 2014 tarihleri 
arasında gerçekleşen, hukuk 
ve siyasi tarihimize kara leke 
olarak geçen Ergenekon, 
balyoz ve 17-25 Aralık operas-
yonlarına,  soruşturma 
ve kovuşturmalara 
çok benzer bir süreç 
işlemektedir. Bu 
benzerlik sadece 
soruşturmada 
ki usulsüz-

lük, keyfilik, yani hukuksuzluk-
larla kalmamakta birebir aynısı 
yapılmaktadır.

Beşiktaş Belediyesine yapılan 
arama ve el koyma işlemi ne ga-
riptir ki ben görevden alındıktan 3 
ay sonra yapılmaktadır. Bu 3 ay da 
her ne kadar bir şey bulamayacak-
larsa da Belediyede ben yokum.

Birebir aynısı ne demektir. 
Sadece Fetöcü Hâkim Savcıların 
metotları değil, birebir onların 
kullandığı muhbirler yani aynı 
isimler kullanılmaktadır.

Sayın Cumhurbaşkanı’na 
görevden uzaklaştırıldığım 4 Ocak 
2018 akşamı bu işe ailelerin karış-
tırılmaması konusunda bir çağrıda 
bulunmuştum...

Kendisi 5 Ocak 2018 sabahı 
cevap vermiş ve hatta hemen aile-
min pasaportları iade edilmişti.

Şimdi bir kez daha
Sayın Cumhurbaşkanı’na 

çağrıda bulunuyorum...
Şu anda hakkımda raporlar 

düzenleyen İçişleri Müfettişlerinin 
kullandığı muhbirler Fetö Savcısı 
Zekeriya Öz’ün Ergenekon, Balyoz, 
Şike davalarında kullandığı muh-
bir ve Kamu düşmanı, esrarkeş ve 
hırsızlardır.

Aziz vatandaşlarım,
Belediyecilik tarihine geçecek 

projeler hazırladık. Güzel işler ve 
hizmetleri bu zor zamanda gerçek-
leştirmeye çalıştık.

Adalar Belediyesinden sonra 
en az ruhsat vermiş bir Belediye ve 
başkan olarak otoparksız ve küçük 
parsellerdeki inşaatların kötü 
kentsel dönüşümünü engelleyerek 
imarı neredeyse durdurduk.

Rantın kaynağı olan İmar 
ve inşaat neredeyse olmayan bir 
şehirde, Görevde olduğumuz 3,5 
senede, Vatandaşlarımızdan, 
esnafımızdan ve işadamlarımız-
dan tamamı belediye yani Beşiktaş 
halkına ait olan vakfımıza ve bele-
diyemize yapılan bağışlarla  sosyal 
içerikli projelerle, Beşiktaş’ta, İs-
tanbul’da ve Türkiye’de on binlerce 
haneye girdik ve yardımcı olduk.

Soma faciasında hayatını 
kaybedenlerin ailelerinden, 
engellilere, şehit ve gazi ailelerine, 
ayırım yapmadan, camilere, cem 
evlerine, kiliselere, Sinagoglara, 
binlerce üniversite öğrencisine, 
üniversite kulüplerinden toplu-
mun imkânı olmayan insanlarına 
ve her kesimine el uzattık.

Şimdi bizi bu nedenle çete, ör-
güte sokmaya çalışıyorlar, bana ve 
arkadaşlarıma çete diyerek rapor 
yazanlar, o raporlara dayanarak 
işlem yapanlar, Allah şahidimdir 
ki bir gün ne büyük bir hata yap-
tıklarını anlayacaklar.

Sayın Cumhurbaşkanına çağ-
rımız kendimiz için değil adalet 
içindir.

Allah rızası ve adalet için 
soruşturmalarda ki rezaletlere ve 
keyfiliğe el atınız, bu keyfilik sa-
dece bana ve aileme değil herkese 
zarar vermektedir.

Aylar sonra evimize, işye-
rimize gelinerek kamuoyunun 
gözü önünde rencide edilmekle 
adalet yerini bulacaksa söyleyecek 
sözümüz yok.

Biz yine İnancımız ve 
Devletimize olan sadakatimiz 
gereği, sabrederek, adaletin 
işlemesini bekleyeceğiz.

Kamuoyuna saygıyla 
duyurulur.

Murat 
HAZİNEDAR

Beşiktaş Bele-
diye Başkanı

Sultangazi'de 
‘Türkiye Ve Dünya 

Gündemi' Konuşuldu

Sultangazi’de "Türkiye ve Dünya Gündemi’’ isimli bir sem-
pozyum düzenlendi. Sultangazi Belediyesinin düzenlediği 

sempozyumda gündemde neler olduğu, geçmişin günümüz-
le nasıl bir bağlantısı olduğu konuşuldu.

Ataşehir Belediyesi işçileri 
işlerini geri istiyor

Ataşehir Belediye bünyesinde çalışan 107 
taşeron işçi ve taşeron zabıta güvenlik görevlisi, 
İstanbul Valiliği tarafından yürütülen güvenlik 
soruşturmasından geçemedikleri gerekçesiyle 
kadroya alınmadı. Kadroya alınmayan 107 işçi 
Ataşehir Belediyesi önünde eyleme başladı. 
Gerçekleştirilen eylem üzerine Ataşehir Belediye 
Başkanlığı yazılı bir basın açıklamasında bulundu.
Ataşehir Belediyesi’nden açıklama

Taşeron işçilerle alakalı çıkan haberler ve 
gerçekleşen eylemlerle ilgili bir açıklama yapan 
Ataşehir Belediye Başkanlığı mevcut durumun be-
lediye ile alakalı olmadığını kadroya alınamayan 
107 işçinin valilikten güvenlik soruşturmalarının 
olumsuz gelmesi nedeniyle yasa gereği kadroya 
geçirilemediklerini belirtti. 

Konuyla ilgili yapılan yazılı açıklamada şu 
ifadelere yer verildi;

696 Sayılı Kanun Hükmündeki Kararname ile 
taşeron işçilerin kadroya alınmasıyla ilgili yayın-
lanan tebliğ hükümleri gereği Ataşehir Belediyesi 
tarafından bir komisyon oluşturulmuştur.

Oluşturulan Komisyon 16.01.2018 tarihi iti-
bariyle çalışmalarına başlamış olup 13.02.2018 
tarihinde sonuçları ilan etmiştir. İlan edilen 
sonuçlarda başvurusu reddedilenlerin KHK 
ve ilgili tebliğ hükümleri gereğince İstanbul 
Valiliği’nde oluşturulan İtiraz Komisyonu’na 
itirazları sağlanmış olup bu kapsamda valiliğin 
kararı komisyona iletilmiştir.

Başvuruları kabul edilenlerle İstanbul Valiliği 
İtiraz Komisyonunca itirazları olumlu bulunanlar 
oluşturulan Sınav Kurulu Kararı ile uygulamalı ve 
sözlü sınavdan geçirilerek işlemlerinin sonuçlan-
dırılması sağlanmıştır. 

Bu kapsamda 07.03.2018 tarihinde başlayan 

sınavlar 23.03.2018 tarihinde sonuçlandırılmış ve 
sonuçlar Ataşehir Belediyesi’nin web sitesinden 
ilan edilmiştir. 

Sınavlardan başarıyla geçen personelin “Gü-
venlik Soruşturması ve Arşiv Araştırması” formları 
Valilik Makamına gönderilmiş olup, sonuçların 
bir kısmı valilik tarafından komisyona iletilmiştir. 
Bu kapsamda 107 çalışanımızın kendileriyle ilgili 
güvenlik soruşturmaları olumlu gelmediğinden iş 
akitlerine son verilmek zorunda kalınmıştır.

İstanbul Valiliği İl Emniyet Müdürlüğü tara-
fından yapılan ve tarafımıza bildirilen güvenlik 
soruşturması sonuçlarının belediyemiz iradesiyle 
herhangi bir ilgisi bulunmamaktadır.

Bu kapsamda iş akitleri sonlandırılan çalışan-
larımızın hukuksal süreçlerinin hızlı bir şekilde 
sonuçlandırılması sağlanacaktır.

Kamuoyuna saygıyla duyurulur.
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Yedi Bölge Moda İçin Elele projesi kap-
samında yedi bölgeden belirlenen okullar 
kendi bölgelerine ait motiflerin araştır-
masını yaparak yörelerine ait kumaşların 
özelliklerini araştırıp, bunları günümüz 
modasına uyarlayarak çizimlerini yaptı. 
Her il kendi bölgelerine ait kültürünü 
çizimlerle canlandırdı. Anadolu Lisesi 
öğretmenleri eşliğinde gerçekleştirilen 
projede Avcılar Kaymakamının eşi ve İH-
KİB kız meslek lisesi edebiyat öğretmeni 
Zehra Doğan'ın da katkısı oldu.

Kız çocuklarının eğitimi ve yarınları-
na meslek sahibi olarak devam etme-

lerinin her geçen gün artarak devam 
talihsiz dayak, tecavüz, olaylarına 
rağmen eşlerine bağımlı kadınlar olma-
ması kendi ayakları üstünde durmaları 
için uğraş veren Modacı Hüseyin Küçük 
gençlere bu mesleği sevdirmekte kararlı 
olduğunu söyledi.

 Avcılar Kaymakamı Hulusi Doğan “ 
İHKİB Mesleki Teknik Anadolu Lisesince 
6 ay önce başlatılan ‘Yedi Bölge Moda 
İçin Elele’ projesi kapsamında hazırla-
nan defile, modacı Hüseyin Küçük ’ün 
üstün gayretleriyle hayata geçti. Okul 
müdürümüz, müdür yardımcılarımız ve 

öğretmenlerimizin yoğun gayretleriyle 
çok mükemmel organizasyon gerçekleşti-
rildi. Aynı zamanda okulumuzun öğret-
menlerinden olan eşim Zehra Doğan'ın-
da çok çalıştığı bu proje, Anadolu’nun 
7 bölgesinden geleneksel kıyafetlerinin 
modayla yorumlandığı defile izleyicile-
rin takdirini kazandı. Kız meslek lisesi 
giyim bölümlerinin daha da canlandı-
rılması hedeflenen bu çalışmada başta 
Modacı Hüseyin Küçük, İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Emin Engin ve projede emeği 
geçen herkesi kutluyorum” dedi. 

n Senay BADUR- Kent Yaşam

Birlik ve beraberlik söylemleri 
ile devam eden kahvaltılı programa 
Kadın Kolu Başkanı Nebahat Tam-
yürek Civan ve yönetimi ev sahip-
liği yaparken, İlçe Başkanı Selçuk 
Biber ve Belediye Başkanı Bülent 
Kerimoğlu’da katıldı.

CHP’li beş kadın belediye meclis 
üyesinin de hazır bulunduğu toplan-
tıda konuşan CHP Bakırköy Kadın 
Kolu Başkanı Nebahat Tamyürek 
Civan, destek amaçlı düzenlenen 
programda kendilerine destek veren 
tüm partili dostlarına teşekkür etti.

Daha geniş alanlarda ve prog-
ramlarda sık sık bir arada olacakla-

rını söyleyen Civan, “Sahip çıkma-
mız gereken bir ülkemiz, şehrimiz 
ve çocuklarımız var” diyerek, son 
günlerde üniversitelerde yaşanan 
olaylara dikkat çekti. Toplumsal 
huzurun sağlanması için, hep 
birlikte CHP’yi iktidara taşımayı 
hedeflediklerini ifade eden Nebahat 
Tamyürek Civan, “Öncelikle ilçe 
başkanıma, belediye başkanıma ve 
meclis üyelerimize çalışmalarımız-
da verdikleri destekten ötürü teşek-
kür ederim. İktidara giden yolun 
mihenk taşı kadınlardır. Hepinizi 
saygıyla selamlıyorum” dedi.

n Selvi Sarıtaç – Kent Yaşam

CHP Bakırköy Kadın Kolu düzenlediği tanışma, dayanışma 
ve kucaklaşma kahvaltısında partililerle bir araya geldi.

CHP’li kadınlardan 
Kahraman’a tepki

Cumhuriyet Halk Partisi Kadın Kol-
ları Genel Başkanlığı, 18 Mart Çanak-
kale anması kapsamında TBMM'deki 
Çanakkale Savaşı'nın anlatıldığı tiyatro 
oyununda kadın oyuncuların sahneye 
çıkarılmadığı iddiasıyla ilgili 81 ilde eş 
zamanlı olarak basın açıklaması yap-
tı. İstanbul’un 39 ilçesinde eş zamanlı 
yapılan basın açıklaması kapsamında 
CHP İstanbul İl Başkanlığı’nda açıkla-
mayı CHP Kadın Kolları Başkanı Yeşim 
Ağırman yaptı. 
‘Kadın oyunculara 
yapılan kabul edilemez’ 

İl Başkanlığı'nda yapılan açıklamaya 
CHP İstanbul İl Kadın Kolları Yönetim 
Kurulu Üyeleri, CHP Beyoğlu İlçe Kadın 
Kolları Başkanı Dilek Güldür, ilçe yöneti-
cileri ve partililer katıldı. Yapılan basın 
açıklamasında Ağırman şunları söyledi; 
Kadına, laikliğe, özgürlüğe düşman bu 
zihniyeti kabul etmiyoruz. Sorumlula-
rı derhal istifa etsin diyoruz. Türkiye 
Büyük Millet Meclisinde 18 Mart Ça-
nakkale Anması için hazırlanan tiyatro 
gösterisinde rolleri alan kadın oyuncu-
ların sahneye çıkması Meclis Başkanlığı 
tarafından engellendi. Günler öncesin-
den gece yarılarına kadar prova yapan 
kadınlar, gösteriye bir saat kala sahneye 
alınmadı. Atatürk'ün resimlerinin bile 
istenmediği oyunun süresi 12 dakikadan 

4 dakikaya düştü. Erkek oyuncular sah-
nede oyunu sergilerken, kadın oyuncu-
lar konukların arasında merdivenlerde 
bekletildi. 29 Mart günü gerçekleşen bu 
olay, kadın- erkek eşitliği, kadın hakları 
ve laiklik adına kabul edilemez" dedi.
"Bu zihniyetle 
mücadelemiz devam edecek"

Uygulamanın anayasaya aykırı 
olduğunu söyleyen Yeşim Ağırman, " 
Kadın ve erkeği bir arada görmek iste-
meyen zihniyet bilsin ki, biz sahnenin 
tozunu birbirine katan Afife Jale'nin 
torunlarıyız. Sahneye bir kere çıktık, bir 
daha inmeyiz. Biz kadınlar, Atatürk'ün 

kurucusu olduğu, kadınların seçme ve 
seçilme hakkını aldığı Millet Meclisinde 
uygulanan bu çağ dışı kararı protesto 
ediyoruz. Sorumluların derhal hesap 
vermesini istiyoruz. Kadınlar, özgürdür, 
eşittir ve ne zaman ne isterse onu yapar-
lar. Kadınları karanlığa, evlere hapset-
mesine izin vermeyeceğiz. Yaşamın her 
alanında, sahnede, sokakta, siyasette, 
bilimsel çalışmalarda, her yerde varız 
ve var olmaya devam edeceğiz. Kadın-
larımızı bırakın sahnede, insan olarak 
sokakta görmek istemeyen çağ dışı bir 
anlayışla elbette ki mücadelemiz devam 
edecek" şeklinde konuştu. 

n FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

ATAŞEHİR’DE KÜLTÜR 
SANAT ZAMANI

Ataşehir Belediyesi, kültür sanat etkinliklerine Nisan ayın-
da da devam ediyor. Ataşehirliler baharın en güzel günleri-
ni konser, tiyatro, sohbet ve söyleşiyle dolu dolu geçirecek.

Anadolu rock müziğinin 
kurucularından Cem Karaca 73. 
doğum gününde 5 Nisan’da Ce-
mal Süreya Etkinlik Merkezi’nde 
(CSEM) anılacak. Usta sanatçıyı 
anma programı, eşi İlkim Kara-
ca’nın sunumuyla barkovizyon 
gösterimi, sanatçı dostlarının 
katılımı ve şarkılarıyla gerçekle-
şecek.

Şimdiye dek birçok yaylı sa-
natçısıyla bir araya gelen Arslan 
Hazreti, bu kez de özellikle ma-
kamsal müzik dünyasında önem-
li bir yere sahip olan, değerli 
sanatçı Ross Daly ile 25 Nisan’da 
CSEM’de buluşuyor. İki sanat-
çının düetine Yinon Muallem 
vurmalı çalgılarla eşlik edecek.

Ayça Aytuğ ve Öğrencileri 19 
Nisan Perşembe günü Mustafa 
Saffet Kültür Merkezi’nde Ro-
mantik Dönem bestecilerinden 
oluşan bir repertuvarla müzikse-
verle buluşacak.

Zeliha Berksoy’un yönetip 
oynadığı ‘İnsan Neyle Yaşar?’ 
adlı müzikal gösteri, 25 Nisan 
Çarşamba günü MSKM’de sergi-
lenecek.

Çocuklar için 
tiyatrolar devam ediyor

Anyamanya Kumpanya tara-
fından “Küçük Prens” 1 Nisan’da 
Cemal Süreya Etkinlik Merke-
zi’nde, Adıgüzel Güzel Sanatlar 
Lisesi Tiyatro Bölümü Öğrencileri 
tarafından “Sihirli Günlük” 1 Ni-
san’da MSKM’de, Cici Tiyatro tara-
fından “Noktalama işaretlerinin 
Serüveni” 8 Nisan’da CSEM’de, 
Çocuk Kalp Vakfı Tiyatrosu tara-
fından “Kalp Sağlığı Çocuktan 
Başlar” 8 Nisan’da MSKM’de, 
Tiyatro Atik tarafından “Bulut’un 
Hikayesi” 15 Nisan’da CSEM’de, 
Tiyatro Atik tarafından “Sak-
lambaç” 15 Nisan’da MSKM’de, 
Nazım Sanat tarafından “En Ger-
çek Masal” 22 Nisan’da CSEM’de, 
Hospitadent Çocuk Tiyatrosu 
tarafından “Süper Hospi Mikrop-
lara Karşı” 22 Nisan’da MSKM’de, 
İstanbul Moda Çocuk Tiyatrosu ta-
rafından “Sürpriz Doğum Günü” 
29 Nisan’da CSEM’de, Tiyatro Aba 
tarafından “Kitopya” 29 Nisan’da 
MSKM’de isimli oyunlar sahnele-
necek. n Kent Yaşam

Belediye Başkanı Şükrü Genç yaptığı konuşma 
ile 9 yıllık görev süresini değerlendirdi.  Hizmette 
onurlu 9 yıl başlıklı konuşmasında Sarıyer’e önemli 
hizmetlerde bulunduklarını söyleyen Şükrü Genç 
Belediye Meclis üyeleriyle Sarıyerlilere destekleri için 
teşekkür etti.

Şükrü Genç, "Baba şefkatiyle vatandaşımıza yak-

laşıp Sarıyer gibi özel ve ayrıcalıklı ilçeyi yönetirken 
planlı programlı hareket edip özel program uygula-
dık. Tasarladık planladık projelendirdik uyguladık ve 
kontrol ederek hizmet ürettik. Her şeyi geleceğimiz 
için ve çocuklarımız için yaptık. Hizmetten temel 
amacımız Sarıyer’de yaşayanların huzuru ve mutlulu-
ğunu sağlamaktır bunu başardık’’dedi.

Sarıyer Belediyesi 
2017 Faaliyet Raporu 

Belediye Meclisi 
toplantısında görüşü-

lerek kabul edildi. 

"Temel amacımız huzuru sağlamak"

İktidara giden yolun 
mihenk taşı kadınlardır

Kız Meslek Liselerinin Dünya Modasına Yolculuğu
İHKİB Avcılar Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi ve ünlü Moda Tasarımcısı Hüseyin Küçük önderliğinde Akat-
lar Kültür Merkezinde düzenlenen 'Yedi Bölge Moda İçin Elele 'temalı projenin defilesi ayakta alkışlandı.

Gemi maketleri resme dönüştü  
Maltepe Belediyesi’nin nisan ayı 

kültür ve sanat etkinlikleri, “Deryalar, 
Tekneler ve İçtenlik Kuantumu” isimli 
resim sergisinin açılışıyla başladı. 

Yeditepe Üniversitesi İç Mimar-
lık Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Işık Gör’ün Prof. Dr. Türkan Saylan 
Kültür Merkezi’ndeki sergi açılışına, 
çok sayıda davetli katıldı. Hobi olarak 

yaptığı gemi maketlerini gören,  Prof. 
Dr. Zahit Büyükişliyen’in “Bunların 
resimlerini de yapabilirsin’’ demesiyle 
resim yapmaya başlayan Gör’ün, “Der-
yalar, Tekneler ve İçtenlik Kuantumu” 
adlı sergisi büyük ilgi gördü. Sergi, 13 
Nisan’a kadar Galeri Maltepe’de sanat-
severlerin ziyaretine açık olacak.

Kent Yaşam
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Zeytinburnu’nun 
sevilen ve tanınan 

simalarından, Uluocak 
Mimarlık & Mühen-

dislik Yönetim Kurulu 
Başkanı, Aydınlar Ocağı 

Genel Sekreteri Süley-
man Uluocak, sosyal 

sorumluluk projesi kap-
samında Mayıs 2017’de 

mezun olduğu Nuri-
paşa İlköğretim Okulu 
yöneticileriyle birlikte 

hayata geçirdiği Kütüp-
hane’nin ardından, bu 

kez yine mezun olduğu 
Abdülhak Hamit Orta-
okulu'nda yeni kütüp-

hane açarak büyük 
beğeni topladı. 

Mimar 
Süleyman 

Uluocak’tan 
Örnek 

Davranış
Okul Müdürü 

Haşim Albayrak’ın 
Mehteran Başı oldu-

ğu ve tamamını öğret-
menlerin oluşturduğu 

Mehter Takımı salonda 
coşkuya neden oldu. 

Tarih Araştırmacısı Resul 
Çalışkan öncülüğünde 
Türkiye’de tamamı öğret-
menlerden oluşan mehter 
takımı, Hücum Marşı ile 
final yaptı.

Programda sahne alan 
Mimar Süleyman Uluo-

cak’ın manevi oğlu Duha 
Pekmezci,  özellikle çocuk-
lar için yaptığı çalışmalar-
dan büyük gurur duyduğu 
Uluocak’a, “İyi ki varsınız. 
Zeytinburnu çok şanslı” 
dedi.

Sahne gösterilerinin 
ardından kütüphane açı-
lışına geçen katılımcılar, 
devlete millete hayırlı ev-
latlar yetiştirilmesi temen-
nisinde bulundular. 

Okul Aile Birliği’nin 
katkılarıyla açılış pastasını 

da eşi ve kızı ile birlikte 
kesen Mimar Süleyman 
Uluocak, gelecek nesille-
rin daha iyi yetişmesi için 
eğitim alanında desteğinin 
her zaman devam edeceği-
ni söyleyerek, “Okulumu-
zun mahallemize, ilçemize, 
şehrimize ve ülkemize de-
ğer katacak hayırlı gençler 
yetiştirmesini diliyorum” 
dedi. Kendisini yalnız bı-
rakmayarak açılışa gelerek 
destek veren tüm katılımcı-
lara teşekkür etti.

TÜRKİYE’DE BİR 
İLK, ÖĞRETMENLER 

MEHTER TAKIMI
Sosyal, kültürel ve siyasi 

anlamda adından çok söz 
ettiren ve 9 Nisan’da yapı-
lacak İTO seçimlerinde 29. 
Nolu Mimarlık Mühendislik 
Komitesi’ne aday olan 
Mimar Süleyman Uluocak, 
sokaklarında büyüdüğü 
Zeytinbunu’na katacağı her 
değer için onur duyduğunu 
belirtti. 

AK Parti İstanbul Millet-
vekili Hasan Turan ve Ünal 
Kaçır’ın yanı sıra çok sayıda 
davetlinin katıldığı Kütüp-
hane açılışına, İlçe Milli 
Eğitim Şube Müdürleri, 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Erdem İskenderoğlu, Kızı-
lay Zeytinburnu Şube Mü-
dürü Ayhan Balcı, İyi Parti 
Zeytinburnu İlçe Başkanı 
Ahmet Çelik, Demokrat Par-
ti Zeytinburnu İlçe Başkanı 
Servet Hacıahmetoğlu, 
bazı sivil toplum kuruluşu 
temsilcileri ve mahalle 
muhtarları da katıldı. 

Türkiye’de en çok kitabı 
yayınlanan bir eğitimci 
olan Abdülhak Hamit Orta-
okulu Müdürü Haşim Albay-
rak, 79 yılında okullarından 
mezun olan Mimar Süley-
man Uluocak’ın, “Bilim 
Adına Mutlaka Okumak” 
sloganı ile dönemin müdür 
yardımcısı Vahide Ceylan’ın 
projesine katkı sunarak 

yaptırdığı kütüphanenin 
açılışını Kütüphaneler Haf-
tası’nda yapmaktan mut-
luluk duyduğunu belirtti. 
Tüm mezun öğrencilerine 
örnek teşkil etmesi gerekti-
ğini belirtti. 

Abdülhak Hamit Ortao-
kulu Müdürü Haşim Albay-
rak, müdür yardımcıları, 
öğretmen ve öğrencilerin 
yanı sıra Okul Aile Birliği 
yönetimi ile birlikte büyük 
bir özveri ile çalıştıklarını 
belirten Süleyman Uluocak, 
eğitim ve kültür alanın-
daki tüm projelere destek 
olmaya devam edeceğini 
ifade etti. 

İstiklal Marşı ve saygı 
duruşu ile başlayan Kütüp-
hane açılışına özel prog-
ramda Kuranı Kerim oku-
narak memlekete hayırlı 
öğrenciler yetişmesi için 
dua okundu. Öğrencilerin 
Kütüphaneler Haftası ile 
ilgili yaptığı çeşitli gösteri-
lerin ardından sahne alan 
bir grup öğrenci de işaret 
dili kullanarak şarkılar 
söyledi. Katılımcıların 
büyük beğenisini topladı. 
Yaptıkları birbirinden güzel 
ve anlamlı gösterilerden 
dolayı Mimar Süleyman 
Uluocak ve kızı Gülşah 
Uluocak öğrencilere hatıra 
onur madalyası taktı. 

SELVİ SARITAÇ
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CHP’li Meclis Üyesi Doktor 
Tansel Gülmezoğlu, açıklama-
larına "Şeker fabrikaları ka-
patılmasın. Hükumete yanlış 
bilgi veriliyor" diyen Ak Partili 
Milletvekillerinin söylemleriyle 
başladı. 

Bu güne kadar Ak Parti'den 
çatlak ses çıkmadığını ama son 
günlerde çokça tanık olduk-
larını söyleyen Gülmezoğlu, 
Karaman Milletvekili ve aynı 
zamanda Panko Birlik Genel 
Başkanı olan Recep Konuk ve 
Çorum Milletvekili ve Hak-İş 
Sendikası'nı 15 sene yöneten 
eski başkan Salim Uslu'dan 
bahsetti. Amerika gibi dünya-
nın en liberal ülkelerinde bile 
şeker fabrikalarının tabiatı 
gereği özel sektör tarafından 
işletilmediğini belirten Tansel 
Gülmezoğlu, Amerika ve Fran-
sa'da yüzde 80’in üzerinde şeker 
pancarı üreticilerinin koope-
ratiflere ve çiftçi kuruluşlarına 
devredildiğinin altını çizdi. 
ÜRETİCİSİ İÇİNDE OLMAYAN BİR 
SANAYİ İŞLETİLEMEZ 

Üreticisinin içinde olmadığı 
bir sanayinin işletilemeyeceği-
ni, üretilen pancarın başka böl-
gelerdeki fabrikalara transfer 
edilmesinin de doğru olma-
dığını dünya verilerden takip 
ettiğini belirten CHP’li Doktor 
Tansel Gülmezoğlu, “Uzman-

lar transfer işleminin maliyeti 
artıracağını, en az maliyet için 
fabrikaların üretim yapılan yer-
de olması gerektiğini söylüyor-
lar. Şeker pancarı da dahil gıda 
sektörünü başka ellere, hele 
hele yabancı ellere mahkum 
edilmemesini ısrarla söylüyor-
lar” ifadelerini kullandı. 

Söz konusu tüm veriler top-
landığında ise, özelleştirildiği 
taktirde Şeker Fabrikaları'nın 
işletilemeyeceğini ve sonunda 
kapatılacağını açıkça görüldü-
ğünü söyleyen Gülmezoğlu, 
“Sadece şeker pancarı üreti-
cilerini ve işçilerini değil, 80 
milyonun sağlığını düşünerek, 
Şeker Fabrikaları’nın özelleş-
tirilmesine bir doktor olarakta 
Hayır diyorum ” dedi.
NBŞ KOTASI 
YÜZDE SIFIR OLMALI 

Nişasta bazlı şekerin nasıl 
meydana geldiğini de anlatan 
Gülmezoğlu, Nişasta’nın parça-
lanarak Gliktoz’a, ardından 
Früktoza dönüştürüldüğünü 
belirtti. Mısır Şurubu’nun ise 
şeker pancarından elde edilen, 
şekerden daha tatlı ama daha 
ucuz ve taşınması kolay bir 
madde olduğunu, bunun da 
gıda üreticileri için daha düşük 
maliyet ve yüksek kar anlamına 
geldiğinin altını çizdi. 

Şeker pancarı üretim alanla-

rının sınırlandırılmasında çift-
çilerin ve ekonominin gördüğü 
zarardan başka bir tehdidin de 
NBŞ, yani Nişasta Bazlı Şeker 
olduğunu ısrarla söyleyen 
Gülmezoğlu, “Şeker Fabrikaları 
kapatılırsa NBŞ kotasının da 
yüzde 50'ye çıkacağından hiç 
şüpheniz olmasın” dedi. 

Nişasta bazlı şeker kotası-
nın yakın zamana kadar yüzde 
10 olduğunu, gelen tepkiler 
üzerine yüzde 5’e düşürüldüğü-
nü de hatırlatan Gülmezoğlu, 
“Elbetteki bu yeterli değil. 
Avusturya, Hollanda ve Fransa 
gibi pek çok Avrupa ülkesine 
bakarsak Türkiye’de de NBŞ 
kotası sıfır olmalıdır” diyerek 
açıklamalarına devam etti. 

Şeker pancarından yapılan 
şeker üretimi kısıtlanınca ve 
çiftçiler mısır tarımına yönlen-
dirilince dolayısıyla mısırdan 
elde edilen nişasta bazlı şeker 
tüketeceğimizi ve nişasta bazlı 
şekerin de tamamen kimyasal 
yollarla elde edilen kanserojen 
bir madde olduğuna dikkat 
çeken Dr. Tansel Gülmezoğlu, 
“Şeker sağlığa zararlıdır. Şeker 
pancarından üretilen şeker 
bile asgari oranda tüketilmeli 
iken, Nişasta Bazlı Şeker hiç 
tüketilmemelidir” ifadelerini 
kullandı. 

 n Selvi Sarıtaç / Kent Yaşam 

Adile Naşit, Minur Özkul, Şener Şen, Cem 
Karaca, Neriman Köksal, Ulvi Cemal Erkin, Cahit 
Sıtkı Tarancı ve Cihat Tamer gibi, pek çok ünlünün 
yetiştiği halk arasında Taş Mektep olarak bilinen 
Bakırköy Lisesi, 1999 depreminde hasar görmüş, 
2003 yılında deprem güçlendirmesi için Emlak 
Kredi Bankası Ortaokulu binasına taşınmıştı. Tadi-
latı bittikten sonra “İlkokul olamaz” raporu verilin 
Taş Mektep için, binanın kültür merkezi olacağı 
açıklanmış mahalleli okulunu geri istemişti. 

Yıllarca konuyla ilgili çaba harcadığını ve 
mahalleli çocukların 2 kilometre uzaklıktaki 
okula gidip gelmekte sorun yaşadığını ifade eden 
Yenimahalle Muhtarı Nihat Şahin, “54 yıldır bu 
mahalledeyim ve mahallemizin tek ilkoku-
luydu. Dönemin Valisi’ne, Cumhurbaşkanı’na, 
Başbakanı’na varana kadar herkese yazdım. 12 
bine yakın nüfusumuz var ama hiç okulumuz yok. 
Okul yapılacak bir karış arsamızda kalmadı. Bir 
arsamıza Cem Karaca Kültür Merkezi ve otopark 
yapıldı, Sümerbank’a ait olan yer de özelleştirildi. 

Taş Mektebin de bir vakfa verildiğini duyduk. Çok 
mücadele ettik ama ne yazık ki sonuç alamadık. 
Bilmediğim gerekçelerle okulumuz bize geri 
verilmedi” dedi.

2009 yılında çıkan yangın nedeniyle daha 
da kullanılamaz hale gelen tarihi Taş Mektep, son 
zamanlarda yapılan çalışmalarla mahallelinin 
dikkatini çekti. Yapılan çalışmalar ve düzenle-
melerle ilgili ilçe halkının merak ettiği soruları 
yerinde incelemek amacıyla tarihi Bakırköy 
İlkokulu’na gittiğimizde, bahçe düzenlemesini 
Rönesans İnşaat’ın yaptığını söyleyen taşeron 
firma yetkilileri konuyla ilgili Şantiye Şefi Sibel 
Hanım’ın bilgi sahibi olduğunu belirttiler. 

Tarihi Taş Mektep’in Şantiye Şefi Sibel 
Hanım, depremden sonra binanın aslına uygun 
şekilde restore edildiğini, sonrasında kendilerinin 
herhangi bir inşaat çalışması yapmadıklarını 
söyleyerek, bahçe düzenlemeleri ve beyzaj 
çalışmalarını tamamladıktan sonra okulun İbn 
Haldun Üniversitesi tarafından önümüzdeki 

dönemde yüksek lisans eğitimi vermek için 
açılacağını belirtti. 

İbn Haldun Üniversitesi, Türkiye Gençlik 
ve Eğitime Hizmet Vakfı tarafından 2547 sayılı 
Yükseköğretim Kanununun vakıf yükseköğretim 
kurumlarına ilişkin hükümlerine tabi, kamu tüzel 
kişiliğine sahip bir vakıf üniversitesidir. 
Taş Mektebin Tarihi

Taş Mektep, 1864 yılında Paris’ten gelen şe-
hircilik uzmanı Kont Alleon tarafından İstanbul’da 
yaz aylarında oturmak için yaptırıldı. Marsilya 
kiremit ve tuğlalarıyla 1865 yılında inşa edilmeye 
başlanan yapı, 1874 yılında tamamlandı.1894 
yılında İstanbul’da meydana gelen depreme 
kadar burada oturan Kont Alleon,binayı 1898 
yılında Preveze Mutasarrıfı Ali Rıza Paşa’ya sattı. 
1900’de Maarif Nezareti’ne devredilen yapı okula 
dönüştürüldü ve günümüze kadar “Taş Mektep’’ 
adıyla eğitim hizmeti sundu.

n Selvi Sarıtaç / Kent Yaşam 

20 Nisan 1998 yılında kurulan ÇYDD 
(Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği)  öncelik kız 
öğrencilerin eğitimi için çalışıyor. Prof. Dr. Yıldız 
Tümerdem’in kurucu başkan olduğu ÇYDD Kü-
çükçekmece’nin ilk kurucu yönetim kurulu, Prof. 
Dr. Ayşe Yüksel, Dr. Mehmet Ali Önal, Ecz. Ender 
Lüleburgaz, Doç. Dr. Ayşe Emel Çölgeçen (Önal), 
Uzm. Hemşire Hatice Erdoğan, Ecz. Gülnihal 
Yuvacan olmuştu.

Dernek adına açıklama yapan Yönetim 
Kurulu Yazman Üyesi Dilek Marangozlar “ 20 

yıl kutlama etkinliklerimiz 23 Nisan etkinlikleri 
ile başlayıp 29 Nisan yemeği ile sona erecektir. 
Derneğimizin kurucu başkanı Prof.Dr.Yıldız 
Tümerdem’dir. Derneğimize emeği geçen baş-
kanlarımız Prof.Dr. Ayşe Yüksel, Ender Lüleburgaz, 
Sebahattin Çılbır, Hatice Erdoğan, Zeynep Firuzan 
Cengiz, Fidan Ordaş ve Nazife Özdemir’dir.

Atatürk tarafından tüm dünya çocuklarına 
armağan edilen 23 Nisan da derneğimizin 
çocuklar için yapacağı etkinler vardır. 23 Nisanda 
Yarımburgaz Mahallesi Fatih Caddesi Papatya So-

kakta bulunan Hayriye Gök İlkokulu bitişiğindeki 
boş alanda (gerekli izinlerini alınmıştır) çocuklara 
yönelik etkinliğimizde yarışlar, eğlenceler ik-
ramlar origami yüz boyamalar koro ve duvar 
boyamaları ile çeşitli sürprizlerle 12.30-17.00 
arası şenlikle kutlanacaktır. Klasik salon kutlama-
larının dışında yapacağız etkinliklerimizi. Sokakta 
23 Nisanı özgürce kutlayan çocuklarımız olacaktır. 
20. Yıl yemeğimiz 29 Nisan Pazar günü Menekşe 
Sahili’nde Chamada Restoran’da olacaktır” dedi.

n Uygur Erol – Kent Yaşam

80 Milyonun Sağlığı İçin Şeker Fabrikaları’nın Özelleştirilmesine Bir Doktor Olarak 'Hayır' Diyorum!
Bakırköy Belediye Meclis Üyesi olan CHP’li Tansel Gülmezoğlu, örgüt toplantısı ve belediye mecli-

sinde, “Bir Doktor olarak öncelikle 80 milyonun sağlığını düşünerek, şeker fabrikalarının özelleşti-
rilmesi ne 'Hayır' diyorum” ifadeleriyle partilileri, gazetemiz aracılığıyla da vatandaşları uyardı.

DOKTOR OLARAK UYARDI 
NBŞ’nin zararlarının anlatmakla bitme-

yeceğini ifade eden CHP’li Meclis Üyesi Dr. 
Tansel Gülmezoğlu, bir kaç örnek vererek 
vatandaşları uyardı. 

*Doyum hissi olmadığı için çok tüketiyor 
ve bu da obeziteye yol açıyor. 

*Gut yani eklem iltihabı hastalığına 
neden oluyor. 

*Bağışıklık sistemini yok ediyor. 
*Bunama riskini artıyor. 

*NBŞ içindeki fruktoz bir tür yağ olan 
trigliseride çevriliyor, iç organlarda ve 
özellikle karın bölgesinde yağlanmaya yol 
açarak metabolik sendroma neden oluyor. 

*Buda demek oluyor ki, diyabet, hiper-
tansiyon, kalp hastalıkları ve inme kapıda 
bizi bekliyor. 

*En önemlisi de başta pankreas olmak 
üzere kansere davetiye çıkarıyor.

SELVİ SARITAÇ

Tarihi Taş Mektep, Üniversite Oluyor
Öğrencilerine sanat eğitimi veren ve bu konuda sahne salonu olan bir ilkokul 
olarak tarihe geçen Bakırköy İlkokulu, İbn Haldun Üniversitesi tarafından 
önümüzdeki dönemde yüksek lisans eğitimi vermek için çalışmalarına başladı. 

ÇYDD  Küçükçekmece 20.yılını kutluyor
 ÇYDD Küçükçekmece 

20.yılını kutlamaya 
hazırlanıyor. 23 Nisan 

etkinlikleri ile başla-
yacak kutlamalar 29 

Nisan da yapılacak 
yemekle son bulacak.
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Otizmin farkındayız, 
onların yanındayız.

2 Nisan Dünya 
Otizm Farkındalık Günü 
nedeniyle Yeşilköy Özel 
Eğitim Mesleki Eğitim 
Merkezi’ni ziyaret eden 
Bakırköy Kaymakamı 
Nazmi Günlü, Emniyet 
Müdürü Erdem Torlak ve 
İlçe Milli Eğitim Müdü-
rü Emrullah Aydın, okul 
müdürü Ahmet Salih 
Denizci’den çalışmaları 
hakkında bilgi alarak, 
öğrencilerle sohbet 
ettiler. 

Okul Müdürü Ah-
met Salih Denizci’nin 
önderliğinde, Mahalle 
Muhtarı Bülent Yurt-
sever’in de eşlik ettiği, 
okul idarecileri, öğret-
menler ve öğrenciler 
hep birlikte Farkındalık 
Yürüyüşü yaptılar.

Otizmin bir hastalık 

değil farklılık olduğuna 
dikkat çeken pankartları 
ile yürüyen öğrenciler 
halkın büyük ilgisi ve te-
zahüratı ile karşılandı. 
Öğrenciler kendilerine 
sevgi gösterisinde bulu-
nan mahalle sakinlerine 
çiçek dağıtırken, alkış-
larla destek buldular.

Nisan ayı boyunca 
tüm dünyada otizm ko-
nusunda bilinçlendirme 
çalışmaları yapılacağını 
ifade eden Yeşilköy Özel 
Eğitim Mesleki Eğitim 
Okulu Müdürü Ahmet 
Salih Denizci, “Otizmin 
farkındayız, onların 
yanındayız. Otizme bir 
eksiklik olarak değil 
farklı bir yetenek olarak 
bakılmalı”dedi

n Selvi Sarıtaç / Kent 
Yaşam

Alatepe Farkındalık için koştu

 Koşudan elde edilen 
gelirin bir kısmı Tohum 
Türkiye Otizm Erken Tanı 
ve Eğitim Vakfına bağış-
landı. Etkinliğe Esenyurt 
Belediye Başkanı Ali 
Murat Alatepe, Esenyurt 
Kaymakamı Ekrem İnci ve 
koşunun destekçilerinden 
Akkök Holding Yöne-
tim Kurulu üyesi Alize 
Dinçkök Eyüboğlu, Akiş 
GYO AŞ Yönetim Kurulu 
Üyesi ve Genel Müdürü İ. 
Gökşin Durusoy’un yanı 
sıra Cenk Eyüboğlu, Pınar 
Tezcan, Kerem Özçap-
kın, Sinan Kosif ve Ayşe 
Kucuroğlu gibi cemiyet 
hayatının tanınan isimle-

ri katıldı. Koşuda yetiş-
kinler 10 km, 5 km’lik iki 
ayrı parkurda yarışırken 
çocuklar da özel parkurla-
rında koştu. 
Ödüllerini aldılar

Dereceye girenlere 
ödülleri, Esenyurt Kay-
makamı Ekrem İnci ve 
Esenyurt Belediye Başkanı 
Ali Murat Alatepe tarafın-
dan verildi. Kazananlara 
çeşitli ödüllerin verildiği 
koşunun ardından Festi-
val Park alanında devam 
eden etkinliklerde müzik 
dinletileri, sağlıklı yaşam 
söyleşileri, origami gibi 
gösteriler gerçekleşti.  

n Kent Yaşam

Arnavutköy Belediyesi, 2 Nisan 
Dünya Otizm Farkındalık Günü kap-
samında çeşitli etkinlikler düzenledi. 
Çocuklar, etkinlik çerçevesinde gök-
yüzüne onlarca balon bıraktı.

Tüm dünyada otizm konusunda 
farkındalık yaratmak ve otizm ile 
ilgili sorunlara çözüm bulmak ama-
cıyla, Birleşmiş Milletler tarafından 
2 Nisan, “Dünya Otizm Farkındalık 
Günü” olarak ilan edilmiştir. Nisan 
ayı boyunca tüm dünyada otizm ko-
nusunda bilinçlendirme çalışmaları 
yapılmaktadır.
Gökyüzü Rengarenk

Dünya Otizm Farkındalık Günü 
sebebiyle Arnavutköy Belediyesi Yaşlı 
ve Engelli Merkezi, otizme dikkat 
çekmek ve kamuoyunda duyarlılık 
oluşturmak amacıyla bir dizi etkinlik 
düzenledi. Etkinlikte çocuklar gökyü-

züne rengarenk onlarca balon bıraktı.
Hayal dünyalarını beyaz kağıtlara 

birbirinden farklı renklerle nakşeden 
çocuklar, eserlerini büyükleri için 
sergilediler.

Otizmli çocuklar müzik eşliğinde 
bir yandan eğlenirken diğer bir yan-
dan ellerini boyayarak beyaz bir beze 
el izlerini bıraktı.
Özel Çocuklar, Hayvanat Bahçesi 
ve Kız Kulesi’ni Gezdi

Arnavutköy Belediyesi, otizm 
konusunda birçok bilinçlendirme ça-
lışması gerçekleştirdi. Yaşlı ve Engelli 
Merkezi otizmli çocukları hayvanat 
bahçesine, Arnavutköy Gençlik Mer-
kezi ise Kız Kulesi’ne götürdü.

Hayvanat bahçesi ve Kız Kulesi’ni 
gezen çocukların gözlerinde mutluluk 
ve samimiyet okunuyordu. 

OTiZMLi ÇOCUKLARA ÖZEL ŞENLiK GÜNLERiNi EĞLENEREK KUTLADILARKüçükçekmece Belediyesi, Otizm Farkındalık Günü dolayısıyla Küçükçekmece’de yaşayan otistik çocuklara özel şenlik düzenledi.Küçükçekmece Belediyesi Halkalı Sosyal Tesisi’nin bah-çesinde gerçekleşen şenlikte otistik çocuklar ve aileleri gönüllerince eğlendi. 
Küçükçekmece Belediye Başkanı Temel Karadeniz ise Kü-çükçekmece Belediyesi’nin her zaman insana yatırım yaptığını belirterek, “Çocuklarımız ne kadar mutlu olursa keyifli za-

man geçirirse biz de kendimizi o kadar mutlu hissediyoruz. Onlar bizim için çok kıymetli, çok özel. Biz bu özel günde onlar için özel bir şeyler yapmak istedik” dedi.
ŞARKI SÖYLEYİP 
BALON UÇURDULAR

Şenlikte çocukların mü-zik eşliğinde dans edip şarkı söylemeleri renkli görüntüler 

oluşturdu. Tüm gün boyunca aileleriyle birlikte keyifli vakit geçiren çocuklar şişme oyun-caklar, ilizyon ve kukla göste-risi ile eğlendi. Şenlikte ayrıca ‘Otizmliyim Küçükçekmece’mde mutluyum’ diyen çocuklar balon uçurdu. Küçükçekmece Beledi-yesi tarafından ise katılımcılara yemek, pamuk şeker ve mısır ikramı yapıldı.

Yeşilköy Özel Eğitim Mesleki 
Eğitim Merkezi (Okulu)  Dün-

ya Otizm Farkındalık Günü 
kapsamında düzenledikleri 

etkinliklerle fark yarattı.

İyiliğin bir parçası olmak adına bu yıl ilki gerçekleştirilen Akbatı Koşusu, 

yaklaşık bin kişinin katılımıyla gerçekleşti. Bahçeşehir’de yapılan etkin-

likte Esenyurt Belediye Başkanı Ali Murat Alatepe’de parkurda koştu.

Büyükçekmece Belediyesi 

Engelli Eğitim ve Sosyal Yaşam 

Merkezi eğitmenleri, 2 Nisan Otizm 

Farkındalık Günü’nde ilçe genelinde 

ikamet eden otizmli bireyleri ziyaret 

etti. Otizmli bireyler ve aileleri ile 

görüşen belediye ekipleri, kendileri-

ne iletilen sorun ve talepler hakkın-

da da bilgi aldı. 

“Her zaman yanlarındayız”
Büyükçekmece Belediye Başkanı 

Dr. Hasan Akgün,  tüm dünyada 

otizm konusunda farkındalık 

yaratarak otizmden kaynaklanan 

sorunlara çözümler yaratmak ama-

cıyla, 2008 yılında Birleşmiş Millet-

ler tarafından 2 Nisan’ın “Dünya 

Otizm Farkındalık Günü” olarak 

ilan edildiğini hatırlatarak; “Her 

yıl, “Otizm Farkındalık Ayı” olan 

Nisan ayı boyunca dünya genelinde 

otizmin sorunlarını ve çözümleri 

konuşuluyor, araştırmaların teşvik 

edilmesi ve erken teşhisle tedavinin 

yaygınlaştırılması hedefleniyor. 

Bizde Büyükçekmece Belediyesi ola-

rak ilçemizde ikamet eden otizmli 

bireylerin sadece bu özel günlerde 

değil yıl boyunca yanlarında olup, 

sağlık, sosyal, kültürel ve eğitim 

alanında destek veriyoruz” ifadesini 

kullandı.n Kent Yaşam

Büyükçekmece 
Belediyesi, 2 Ni-
san Otizm Farkın-
dalık Günü kap-
samında ilçede 
yaşayan otizmli 
bireyleri evlerinde 
ziyaret etti.

Büyükçekmece Belediyesi, otizmli

bireyleri evlerinde ziyaret etti

Arnavutköy, Otizmin Farkında
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